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DIRECCIÓN 
GENERAL DE COSTAS 

El pasado martes, recibimos 
la visita del Subdirector 
General de Costas, Miguel 
Velasco acompañado del 
Jefe de Costas, Francisco 
Montoya. 

Tal como esperábamos nos dio una gran noticia. 
Más que grande, diría que extraordinaria para 
nuestra ciudad. El Ministerio de Medio Ambiente , 
por medio de su Dirección Genera de Costas, 
asumirá íntegramente, los costes de la 3• y 4• 
fase de nuestro Paseo Marítimo, en los plazos 
previstos, o sea la 3• fase, desde septiembre 
del 2008 al junio del 2009 y la 4• fase, desde 
septiembre del 2009 al junio del 201 O, fecha en 
que se finalizará esta remodelación del paseo, 
que cambiará totalmente nuestra fachada 
marítima. 
Estas obras tienen un presupuesto aproximado 
a los 1 O millones de euros. 
Al mismo tiempo, Miguel Velasco nos confirmó 
que ya se está acabando el proyecto de la 
regeneración y adecuación de la playa del 
Fortí y de los espigones, este nuevo proyecto 
es mucho más ambicioso de lo que en un 
principio se había pensado, ya que en el actual 
proyecto se contempla cambiar la situación de 
algunos espigones, eliminando dos y haciendo 
uno nuevo, paralelo a la playa y otro en la otra 
parte de río Servol, para poder eliminar que 
la desembocadura se tapone de gravas y al 
mismo tiempo se mejore la playa del Cosis. 
Esta actuación irá apoyada con una pasarela 
peatonal entre Fora Forat y el Cosis. 
También la Dirección General Costas asumirá 
la segunda fase del Paseo de Ribera Sur y la 
regeneración de los acantilados de la Costa 
Norte. 
En fin , más de 20 millones de euros (más de 
3.300 millones de las antiguas pesetas), es 
lo que se invertirá en Vinarós, por parte del 
Ministerio de Medio ambiente, que por supuesto 
es la inversión más grande que se habrá hecho 
en nuestra ciudad por una administración. 
Después de esta gran noticia, sólo me queda 
agradecer sinceramente a los responsables 
de la Dirección General de Costas su interés, 
especialmente al Director General de Costas, 
José Fernández, al Subdirector, Miguel Velasco, 
al Jefe Provincial, Francisco Montoya y a los 
ingenieros del ministerio, Galo Díaz y Leonardo 
Monsonis. 

con Car:reto:u r .es posüble 
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Medicaments i targeta daurada 
Com tothom estara assabentat, aquesta setma
na passada ha sorgit la polémica amb relació a la 
gratunat deis medicaments exclosos de la Segu
retat Social que I'Ajuntament de Vinarós vol posar 
en marxa a través de la targeta daurada. El director 
de !'Hospital Comarcal de Vinarós i gerent de I'Area 
de Salut 01 , Alejandro Suay, i el director d'Atenció 
Primaria d'aquesta Area de Salut, Vicente Orenga, 
sortien en roda de premsa, teta al saló d'actes de 
!'hospital, per tal de contestar la denúncia teta per 
la regidora de Benestar 
Social, Librada López, 
segons la qual el PP 
esta impedint la seua 
posada en marxa i, al 
mateix temps, llegien 
un comunicat signat 
per metges del Centre 
de Salut de Vinarós. 

Respecte a 

girat al revés? Perqué en altres poblacions esta fun
cionant amb !'anagrama de l'ajuntament i aquí no ho 
volen posar en marxa? 

Nosaltres ho tenim claríssim i els que esta
ven presents a la roda de premsa ho van poder com
provar, i alguns fins i tot ho van comentar després; 
a la primera fila del saló d'actes hi havia el diputat 
autonómic, Mariano Castejón; el candidat del PP, 
Juan Bta. Juan, i la regidora del PP i al mateix temps 
cap d'infermeria de !'hospital, M3 José Pascual , els 

ra d'aplicar-ho. A més, nosaltres hem analitzat el 
conveni i en cap moment va en contra de la lliber
tat de prescripció deis metges i tampoc no pensem 
que I'Ajuntament estiga donant un missatge implícit 
perqué la gent exigisca medicaments no finan~ats 
perqué, entre d'altres coses, seria com tirar-se pe
dres al seu propi terrat atés que després els ha de 
pagar el mateix Ajuntament. Els metges poden con
tinuar prescrivint els medicaments que consideren 
més adequats per a cada situació i l'únic que es 

pretén des del consistori 
és que si es necessita 
prescriure algun medi-

CONY~NIO DE CO LAIIORACIÓN COl EtllO <AAM.A CEU TICO 
PROVIItCIA DE CASTE Ll O N - AYU!t l AMIEWTO OE L"ALCOF\A 

cament exclós de la Se
guretat Social , en lloc de 
fer-ho amb les receptes 
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blanques com fins ara 
i que el pacient havia 

les declaracions del 
senyor Suay, veiem 
que estan plenes de 
mentides i contradiccio
ns. D'una banda, nega 
que estiguen paralitzant 
l'aplicació de la gra
tunat i, de l'altra, només 
fa que posar pretextos 
per justificar la no-apli
cació; d'una banda 
desmentix a la regido
ra i, de l'altra, li dóna 
la raó ja que reconeix 
que el problema esta 
en el fet que les recep
tes porten !'anagrama 
de l'ajuntament i, per 
a arrodonir-ho, tracta 
de girar la truita i diu 
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d'abonar a la farmacia, 
ho tacen amb les re
ceptes amb !'anagrama 
de I'Ajuntament i aquest 
a través del Col·legi ho 
pagara als farmacéu
tics. 

1 ( ~~ í 

que si lé? iniciativa no 
tira endavant és perqué 

.1 

i 

RfiiOORJ¡i, 
DE 
HITAT . 

la mateixa corporació no la vol desenvolupar, quan 
en realitat I'Ajuntament de Vinarós, com molt bé va 
especificar Librada López, ha fet tots els tramits i té 
els diners pressupostats, només falta repartir els ta
lonaris de receptes entre els metges i comen~ar a 
receptar. 

Per cert, cal aclarir que el conveni que 
I'Ajuntament de Vinarós va signar amb el Col·legi de 
Farmacéutics de Castelló és idéntic al d'altres pobla
cions de la provincia queja el tenen posat en marxa, 
només s'ha canviat el nom de la ciutat, i en la clau
sula 8 d'aquest conveni s'especifica que les recep
tes es taran amb el model aportat per I'Ajuntament. 
Aquest conveni va ser aprovat per unanimitat (els 
regidors del PP també) tant en la comissió de Be
nestar Social com en el pie de I'Ajuntament i quan 
després se li va presentar al senyor Suay com a 
gerent de I'Area de Salut 01 , aquest es va mostrar 
d'acord i va dir que quan li portaren els talonaris de 
receptes, en pocs dies es repartirien i es posaria en 
marxa. Dones bé, qué ha passat que la cosa s'ha 

365 dies del2006 
+ 69 dies del2001 

quals van dirigir la roda de premsa com si els sen
yors Suay i Orenga foren els seus titelles. 

Suay també diu que la regidora Librada 
López l'ha decebut, quan l'únic que ha estat fent la 
regidora és intentar posar en marxa una mesura que 
creiem necessaria pera les persones majors que de
penen tan sois d'una pensió. Des del PSPV-PSOE 
volem dir al senyor Suay que el que ha decebut ha 
sigut ell a tots els vinarossencs i vinarossenques 
perqué creiem que, pel carrec que ocupa, seria més 
responsable i defensaria els interessos deis ciuta
dans per davant deis del partit, en canvi ha fet tot el 
contrari demostrant que ha accedit al carrec com a 
comissari polític i com a tal esta actuant. D'alguna 
manera s'ha de notar que en les anteriors eleccions 
formava part de la candidatura del PP de Vinarós. 

Respecte a l'escrit que va llegir Vicente 
Orenga, ens agradaría que ens concretaren quines 
pressions externes han rebut els metges per part 
de I'Ajuntament perqué tenim entés que, fins ara, 
I'Ajuntament només s'ha posat en contacte amb el 
director de !'Hospital per tal de concretar la mane-

La prova que aquesta 
mesura es pot posar en 
marxa i que el que esta 
fent el Partit Popular 
és, una vegada més, 
mentir, manipular i blo
quejar les iniciatives de 
I'Equip de Govern de Vi
narós, és la imatge que 
adjuntem en la qual es 
mostren quatre recep
tes de poblacions on 
esta funcionant aques
ta gratunat: I'Aicora, 
Almassora, Alqueries i 
Moncofa, i en les quals 
podem observar els es-

cuts d'aquestes poblacions de la nostra provincia, 
algunes de les quals estan governades pel PP. 

És lamentable que els maxims 
carrecs sanitaris de la nostra ciutat es presten als 
chanchullos polítics en detriment del benestar deis 
ciutadans, pero encara és més lamentable que els 
regidors del PP i sobretot el candidat Juan Bta. Juan 
que tant presumix de dialogant utilitzen les institu
cions públiques per a benefici propi i voten a favor 
d'una mesura davant la gent per a després anar pel 
darrere a destruir-la. 

Nosaltres els demanem una mica de sen
satesa i que es replantegen la situació per tal que 
amb una mica de coHaboració per part de tots tirem 
aquesta mesura endavant i així els nostres majors 
en sortiran guanyant. 

365 dies del 2006 + 69 dies del 2007 
Diuen queja ha comen~at el moviment de terres per 
a l'ampliació de !'Hospital Comarcal de Vinarós JA 
ERA HORA! 

Diuen queja ha comen~at el moviment de terres 
per l'ampliació de I'Hospital Comarcal de Vinarós 
JA ERA HORA!!! 
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¿INDUSTRIALIZACIÓN O DESINDUSTRIALIZACIÓN? 
Históricamente Vinaros ha sido una ciudad con gran arraigo industrial 
fundamentado en nuestro carácter emprendedor y en las buenas co
municaciones por carretera, ferrocarril y portuarias. 

Desde finales del siglo x1x hemos tenido radicadas industrias alcohole
ras, químicas, agroalimentarias, navales, etc., que dieron empleo a una 
gran parte de nuestra población, muchas de las cuales fueron pioneras 
en el empleo femenino. Hoy el peso de la industria en nuestra econo
mía ha decrecido sustancialmente y se circunscribe prácticamente al 
sector del mueble. 

Las poblaciones con economías bien compensadas (agricultura, cons
trucción, industria, comercio, turismo .. . ), además de tener una gran ca
lidad de vida para sus ciudadanos, les garantizan una seguridad en su 
futuro, puesto que no todas las actividades van a entrar en crisis todas 
a la vez (por aquello de tener los huevos repartidos entre varias cestas). 
La pérdida de peso específico de nuestras industrias no deja de ser 
una circunstancia distorsionadora de este equilibro que tarde o tempra
no puede que paguemos muy caro. Por lo pronto, varias reflexiones al 
caso: ¿Cuántos hijos nuestros con carreras técnicas consiguen poderse 
quedar a vivir y a trabajar en Vinaros?; ¿cuántas de nuestras industrias 
investigan y tienen tecnología própia?; ¿cuántas de ellas tienen el cen
tro de decisión y su capital fuera de Vinaros?; ¿alguien de ustedes ha 
visto alguna vez un solo anuncio publicitario de una industria de Vinaros 

en alguna televisión de ámbito nacional? Todo ello son datos indicativos 
del vagón de cola en el que se sienta nuestra industria. 

Desde que Javier Balada accedió a la alcaldía no se ha cesado de 
realizar gestiones para la obtención de suelo industrial público y sub
vencionado. Ello es lo primordial para el asentamiento tanto de nues
tras industrias locales como para la implantación de nuevas industrias 
foráneas. Así de claro lo manifestábamos en el punto 9 de nuestro pro
grama electoral. 

9. CREACIÓN DEL SUELO INDUSTRIAL 
Vinarós anda corto de industrias. El principal problema es la falta de 
suelo industrial, desarrollado con todas las infraestructuras que legal y 
económicamente son necesarias. Por ello propondremos la creación 
de suelo industrial, de iniciativa pública, a través del SEPIVA, como ya 
han hecho Benicarló, More/la, Alea/a, etc. 

Para que vengan empresas a una ciudad, son importantes sus comuni
caciones, sus infraestructuras, sus servicios, su ubicación, su logística, 
etc., pero es absolutamente fundamental la disponibilidad de suelo in
dustrial suficiente y a un buen precio que permita la expansión y amplia
ción de las empresas que allí se asienten. 

A comienzos de la legislatura Javier Balada contactó con la Conselleria 
de Industria de la Generalitat para plantear la creación de un polígono 
industrial de iniciativa pública a través del SEPIVA. La respuesta a esta 
única gestión fue tajante: Ninguno de los anteriores consistorios lo ha
bía solicitado; la lista de espera de los municipios que sí que lo habían 

hecho era larga y, en cualquier caso, nos tendríamos que "poner a la 
cola". 
Este asunto salió a debate en uno de los primeros plenarios del Ayun
tamiento en donde el PP se justificó diciendo que en su flamante y aún 
vigente Plan General de Urbanismo ya habían previsto dos millones de 
metros cuadrados de suelo industrial privado a desarrollar en distintos 
PAI, esparcidos por todo nuestro término. 

Sí, pero este suelo industrial, por el hecho de estar calificado en el Plan 
General como suelo industrial, ya tiene un precio inmensamente superior 
al que tendría un suelo rústico sobre el que construir un polígono de ini
ciativa pública. Y este precio resulta aún más caro si se tienen en cuenta 
las cesiones para viales e infraestructuras así como el costo de la urbani
zación, todos ellos a cargo de la empresa. Por otro lado, en los polígonos 
de iniciativa pública te entregan las parcelas completamente dotadas y 
urbanizadas. Y ya no pongamos que muchos de ellos están subvencio
nados y gozan importantes exenciones fiscales. 

Con todo ello, resulta ser que un industrial que quiera establecerse en un 
polígono industrial privado deberá pagar el metro cuadrado tres veces 
más caro que si lo adquiere en un polígono industrial de iniciativa pública. 
No es de extrañar que empresas de nuestra ciudad, por mucho amor al 
terruño que tengan , se planteen emigrar o ya hayan emigrado hacia otros 
emplazamientos de "clima económico" más benigno. 

Dicho todo esto, está claro que la anterior corporación del PP no hizo sus 
deberes en materia de fomento a la industria local, porque el hecho de 
haber pintando unas rayas sobre los planos cartográficos de su "magní
fico" Plan General no resulta aliciente suficiente para incitar a nuestros 
empresarios a desarrollarse e invertir. 

Y ante la imposibilidad de obtener ninguna solución desde Valencia nos 
hemos tenido que ir a Madrid al ministerio de Industria, donde el alcalde 
ha estado varias veces y no precisamente para hablar con el conserje. De 
momento, sólo son negociaciones, pero ya hemos franqueado la puerta, 
existen posibilidades y estamos convencidos que pronto se podrán sacar 
frutos. 

Es un tema tan serio e importante como para tomárselo a la ligera como 
ha hecho esta semana el candidato Juan (don Juan) convocando una 
reunión de industriales de la que ninguno de los empresarios con quie
nes hemos contactado ha tenido la menor noticia, que ha contado con la 
presencia de nuestro presidente Fabra (don Carlos, en la que han sacado 
de la chistera -porque parece de chiste- el anuncio de creación de suelo 
industrial público para Vinaros, con la consiguiente fotografía en prensa 
y difusión mediática. ¡A buenas horas mangas verdes!, pero "nunca es 
tarde si la dicha es buena". Nos agradaría que la cosa fuese en serio 
y no se tratase simplemente de un acto electoral. Por ello nos gustaría 
saber más: ¿Dónde quiere ubicarlo?, ¿bajo qué condiciones?, ¿cumplirá 
don Carlos la promesa o la echará en el saco roto como todas las que 
hizo en las anteriores elecciones? Por si acaso nos iremos guardando los 
recortes de prensa. 
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La juventud comprometida es el presente 

Los jóvenes de Vinarós se reunieron con Juan Bta. Juan, quien tomó buena nota de 
sus ideas, sus inquietudes, sus reivindicaciones y propuestas para mejorar Vinarós 

PROMESAS VACÍAS 
Conocemos las carencias de los integrantes del 
gobierno tripartito actual, no sabemos exactamente 
cual será su oferta electoral pero por muy atrayen
te que se nos quiera presentar será una opción 
con más sombras que luces si quienes la diseñan 
son los mismos que hasta ahora se han dedicado 
a ensuciar la vida política local, a esconder sus in
cumplimientos y a camuflar entre críticas infunda
das contra el PP la ausencia de resultados de su 
nefasta gestión. Sus promesas a lo largo de cuatro 
años se han visto vacías de contenido. 

¿SE EQUIVOCA EL PVI? 
Hay que agradecerle al PVI los últimos escritos en 
los que exhibe su interés hacia el PP, suponemos 
que malintencionado, pero que ha demostrado con 
certeza el altísimo grado de cumplimiento de las 
promesas del Partido Popular. Al rescatar viejas no
ticias sorprende que el PVI se "encabote" en que la 
remodelación de Pío XII todavía no se ha efectua
do, pero en cambio no se quiera reconocer que lo 
verdaderamente importante es lo que se ha llevado 
a cabo, Todo lo previsto, como la adecuación de la 
entrada a la zona portuaria, la canalización del río 
Cerval con sus dos puentes, pasando por la Urba
nización de la Avda. Juan XXIII y la ampliación del 
Hospital Comarcal cuyas obras son una realidad. El 
PP cumple, aunque otros retrasen los permisos de 
obra, no cedan los terrenos o pongan los mayores 
obstáculos para entorpecer una gestión. 

MODELO DE GESTIÓN 
La gestión del Partido Popular liderada por el Pre-

sident Camps, es un modelo de buen gobierno 
para el resto de España . Algunas de las inicia
tivas de la Generalitat como las ayudas domici
liarias a las personas mayores, los programas 
de prevención de drogas en las escuelas o la 
supresión de los impuestos de donaciones y 
sucesiones, entre otras muchas medidas más, 
son realidades en nuestra Comunitat y que se 
presentan como proyectos electorales en otras 
donde no gobierna el PP. 

EMPRESA FAMILIAR 
Con el Partido Popular se incrementa el apoyo 
a la Empresa Familiar, pilar fundamental para el 
presente y futuro de la Comunitat. Más del 70% 
de las PYME son Empresas Familiares y son 
fundamentales para la economía valenciana . 
Las PYME suponen más del 95% del tejido pro
ductivo y generan más del 85% del empleo. El 
Gobierno Valenciano destinará 400.000 € para 
bonificar hasta el 50% de los protocolos de su
cesión familiar, contribuyendo así al desarrollo 
futuro de estas empresas. 

juanb.juan@terra.es 
El correo personal del candidato popular está a dis
posición de todos quienes deseen ofrecer sus opi
niones y sugerencias para ayudarle a preparar un 
programa que asegure una gestión que defenderá 
los intereses de los ciudadanos, concentrando sus 
esfuerzos en el bienestar social, en la sanidad, la 
educación y la seguridad ciudadana. En definitiva, 
Juan Bta. Juan recoge todas las sugerencias que 
posibiliten que Vinarós sea cada día un lugar me
jor para vivir. 

INSEGURIDAD 
El Gobierno central de Za
patero desoye la reivindi
cación de los ciudadanos 
al no tomar medidas que 
bajen los niveles de inse
guridad en nuestra Comu
nitat que está 17 puntos 
por encima de la media 
española en inseguridad 
ciudadana. Ante esta pers
pectiva, ante la pasividad 
del gobierno de Zapatero 
que parece relajarse en 
sus competencias, el PP 
ha vuelto a tomar la inicia
tiva y organizó la pasada 
semana una Convención 
Nacional sobre Seguridad 
que ha determinado unas 
directrices claras y ha asu
mido unos firmes compro
misos con el objetivo prio
ritario de que la evolución 
de la delincuencia no siga 
en aumento y vuelva la se
guridad a nuestras calles 
y el sosiego en nuestros 
hogares. Es prioritario sol
ventar la falta de efectivos 
de Guardia Civil y Policía 
Nacional, solucionar la 
carencia de medios e in
fraestructuras, elaborar 
un mapa de deficiencias y 
prioridades, implantar un 
Plan Director de Seguri
dad que incida en sectores 
especialmente afectados, 
potenciar la Policía de la 
Generalitat Valenciana, 
impulsar las Policías Loca
les, recuperar la Policía de 
Proximidad y luchar contra 
las conductas incívicas. A 
todo ello se compromete el 
Partido Popular. 
Y mientras tanto desde el 
gobierno socialista en vez 
de aportar soluciones pre
fieren responsabilizar a 
nuestro partido de generar 
alarmismo entre la pobla
ción cuando en realidad 
los que crean esa inquie
tud son los que con su in
eficiencia están provocan
do que aumente a diario 
la inseguridad como así lo 
indican las cifras. 
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'11/Jtoli:JJ ALTRES OPINIONS 
Compromís amb 
els recursos hidrks ,. 
:: aLOe 
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Des de fa uns mesas 
s'esta agafant el tema 
de l'aigua com a referent 

clarament electoralista. El senyor 
que mana a la Diputació, presiden! 
imputat judicialment per diverses 
causes, una d'elles per presumpte 
frau a Hisenda, no se li acut una 
altra cosa que penjar banderoles 
demanant aigua per a tots , fins i 
total mateix edifici de la Diputació. 
Peró qui es pensa que és Fabra 
per penjar pancartes reivindicatives 
a la Diputació? Qué es pensa que 
la Diputació és d'ell o qué? La 
Diputació és una institució pública , 
de tots els ciutadans de Castelló, i 
no és patrimoni ni de Fabra, ni de 
ningú . Encara recordem aquella 
frase que deia Fraga: "La calle es 
mía", peró ni el carrer ni la Diputació 
és d'una persona sinó de tots els 
castellonencs. 1 per aixo, no pot 
penjar cap pancarta passant-se per 
sota la cuixa l'opinió de milers de 
castellonencs que no compartixen 
la seua política. 
Ens feia gracia un promotor que 
deia que no ens preocupem , que 
els camps de golf es regaran amb 
aigua reciclada , pero reciclada d'on , 
deis milers d'apartaments que es 
constru"fxen a la costa? 1 d'on sortira 
l'aigua per abastir els apartaments? 
També sera reciclada? L'engany del 
rap , se'n diu aixo. Volem una política 
de l'aigua coherent , que abastisque 
els conreus i les poblacions; no 
les macrourbanitzacions que 
necessiten milers d'hectolitres al dia 
i que buiden els nostres aqüífers. 
L'aigua és cada vegada un bé més 
escas, la racionalitat i l'educació en 
l'estalvi d'aigua ha d'estar present en 
el dia a dia de les cases i empreses. 
Campanyes per conscienciar la 
ciutadania i canviar habits adquirits en 
la mala gestió de l'aigua fara que entre 
tots la despesa en consum d'aigua 
baixe considerablement. 1 una bona 
reutilització i aprofitament de l'aigua amb 
plantes de depuració fara que milers de 
litres recuperen la seua funció. 
Per una política coherent de 
l'aigua, el BLOC Vinarós compta 
amb tu. 
Una vinarossenca en la llista 
autonómica per Castelló del 
BLOC 
La composició de les llistes 
autonomiques del BLOC que 
formaran part del Compromís pel 
País Valencia a Castelló, estara 
encap~ala pel presiden! del 
BLOC i portaveu nacionalista a la 
Diputació de Castelló, Josep Maria 
Pañella {Torreblanca). El seguix el 
secretari d'administració del BLOC, 
Vicent Coll (Benicarló ), Isabel 
Riba (Peníscola), Carme Pinyana 
(Castelló), Miquel Notari (Vila-real) , 
Encarna Vilagrasa (Vinarós), Jordi 
Julia {LI Vall d'Uixó), Vicent Marza 
(Castelló) i Josep Juli Centelles 
(Onda) tanquen la llista . 

Valendans desemparats 

ESQUERRA 

¡,¿ 
-IMIH ,......_-

UNIDA - ELS VERDS 
Els valencians som un 
poble amb molts enemics . 
Hi ha malta gent que ens 
enveja. 
Els nostres ve"fns del nord 
valen envair-nos ; ens 
neguen l 'aigua i fins i tot 
pretenen fer-nos creure 
que valencia i catala 
són la mateixa !lengua , 
encara sort que Rita 
Barberá ha deixat ben 
ciar que abans de Jaume 
1 (quan Valencia era deis 
moros ) ja existien poetes 
musulmans que escrivien 
en valencia . 
Per a majar desgracia, 
el govern de Zapatero fa 
tot el que pot per frenar 
el progrés imparable del 
País Valencia . Altres 
socialistes , esta vegada els 
de la Meseta , amenacen de 
traure 'ns l'aigua del pacte 
Zaplana-Bono i convertir 
els nostres camps de golf 
en deserts. 
La costa , que gracies al 
nostre esfor~ persistix 
escassament alterada , es 
veu ara amena~ada per 
les dessaladores ("les 
nuclears del mar") que la 
ministra Narbona vol posar. 
1 tot aixo , senzillament 
perqué valen apartar el 
PP del poder. Damunt, ara 
ens visiten uns diputats 
europeus malintencionats 
que responen a una fosca 
conspiració amb l'objectiu 
final de desacreditar-nos, 
evitar el nostre progrés 
i beneficiar els destins 
turístics de la competencia . 
Aixo que s'ha relatat no és 
el guió d'una série d'humor 
estil Polonia . En realitat és 
!'estrategia utilitzada pel 
PP per a defendre la seua 
nefasta gestió política . Este 
complex d'inferioritat del 
govern del PP és un pes del 
qual els valencians, al maig, 
podrem desfer-nos i donar 
pas a gent que realment 
crega en un País Valencia 
fort i amb bones relacions 
amb els seus ve"fns, deixant 
d'una vegada el patétic 
discurs victimista . 1 d'aixo 
els vinarossencs també en 
tenim coneixement. 

Tema de debat 
ASSOC/ACIÓ DE VEÍNS 

DE VINARÓS "MIGJORN" 
30 ANYS LLUITANT PEL 

POBLE 

Com a Associació de Ve"ins he m 
presenta! al pie de I'Ajuntament 
una proposta d'acord amb 
dos punts que creiem que 
són fonamentals per al futur 
de Vinaros. Un és la reforma 
del port i l'altra és demanar a 
Foment que l'autovia d'Aragó 
a la Mediterrania , siga la 
conversió de la N-232, o com es 
coneix vulgarment, la carretera 
de Morella . 
Si al port no es dóna prioritat 
a l'adequació per al transport 
de mercaderies i passatgers, 
seguira sent un port moribund 
i que dóna pas a l'especulació 
més salvatge i a la seua propia 
destrucció. 
Si la carretera N-232 seguix 
igual com esta ara, amb el port 
de Querol fent de coll d'ampolla, 
i l'autovia va fins a Reus , haurem 
perdut una gran oportunitat de 
progrés pera Vinaros. 
Tots els partits polítics , siguen 
del color que siguen , deuen 
treballar i fort per aconseguir 
que aquestes dos obres es 
facen en benefici de Vinaros 
i de les nostres comarques. 
lgualment han de remar en la 
mateixa direcció els sindicats, els 
industrials, els comerciants, els 
pagesos, els venedors del Mercat 
i tates les altres associacions 
de Vinaros, ja siguen ve"inals, 
esportives o d'esbarjo i donar 
suport al mateix temps a la 
plataforma Salvem el Nostre Port 
i no deixar sois el Club Nautic, 
la Confraria de Pescadors, els 
industrials i els somiatruites que 
som els de Migjorn. 
Encara som a temps, les 
eleccions proximes són una 
bona excusa per a poder
hi posar cullerada, i que cal 
aprofitar. 

El port de Vinarós peral 
poble 

No a l'especulació al nostre 
port 

Comunkat 

ASSOCIACIÓ DE COMERCIANTS 
1 VENEDORS DEL MERCAT 
MUNICIPAL DE VINARÓS 
La Asociación de Vendedores del Mercado 
Municipal de Vinaros quiere mostrar su 
malestar y preocupación tras las noticias 
recientemente aparecidas en la prensa 
por parte del Gobierno municipal. También 
queremos decir públicamente que nos 
parece una falta de respeto que nosotros 
los comerciantes tengamos que enterarnos 
por la prensa, y no por el alcalde de su 
postura. 
La Asociación está de acuerdo en que 
se lleven a cabo las reformas, de hecho 
creemos desde hace ya mucho que son 
necesarias, sin embargo, lo que no podemos 
permitir es que el Sr. Javier Balada no 
esté dispuesto a facilitarnos un mercado 
alternativo durante los nueve meses -a 
nuestro parecer tiempo excesivo-, que 
según él durarán las obras , y que por lo 
tanto no podamos dar servicio a nuestros 
clientes durante todo ese tiempo . 
El señor alcalde manifestó en la prensa 
que no tiene ninguna obligación legal 
de encontrar una alternativa porque 
para entonces habremos terminado la 
concesión de los puestos de venta, pero 
olvidó lo más importante : en el mercado 
trabajan alrededor de cien familias 
que lo único que piden es poder seguir 
trabajando durante las reformas , así que 
como alcalde de Vinaros pensamos que 
está obligado , moralmente , a buscar una 
solución . 
La Asociación del Mercado Municipal 
recalca que está de acuerdo con las 
reformas , pero advierte que está dispuesta 
a llegar dónde haga falta para no dejar sin 
servicio a la gente de la ciudad y comarca , 
y para evitarlo buscaremos todo tipo de 
apoyo : vecinos, colectivos, asociaciones , 
etc . No hay que olvidar que el Mercado 
es y tiene que seguir siendo el motor del 
comercio de Vinaros . 
Esperamos que la corporación actual o la 
de un futuro , si es que no es la misma, nos 
tenga en cuenta . 
Ara i sempre Mercal de Vinaros 
Associació de Comerciants i Venedors del 
Mercal Municipal de Vinaros 
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La inversió sera de 9,5 milions d'euros 

Vinaros, 1 O de m are; de 2007 

El subdirector general pera la Sostenibititat de 
la Costa, Miguel Ve/asco, durant la visita que 
va realitzar a Vinarós el dimarts passat. A la 
imatge , al costat de /'alcalde, Javier Balada, i 
el primer tinent d'a/ca/de, Jordi Romeu 

La primera fase, 
que comprén 
des del port 
fins a mig pas
seig (a l'altura 
de !'estatua de 
Costa i Borras), 
comen¡;ara 
d'immediat 

La segona 
consistira en la 
construcció de 
l'aparcament 
subterrani i 
el túnel que 
permetra 
eliminar el 
transit al litoral 

El ministeri de Medi Ambient tinan~ara la tercera i 
la uuarta tase de remodelació del passeig marítim 
YC. 
La direcció general de Costes, depenent del minis
teri de Medí Ambient, invertira 9,5 milions d'euros 
en láremodelació del passeig maritim, tal com va 
afirmar el subdirector general per a la Sostenibili
tat de la Costa, Miguel Velasco, en la visita que va 
realitzar a Vinarós el dimarts passat. Velasco va 
explicar que s'havia pres un acord amb I'Ajuntamet 
de Vinarós perqué la direcció de Costes financés 
la tercera i quarta fase de remodelació del passeig 
maritim i la millora de la platja de Vinarós. 
Les dos primeres fases les escometra i finan¡;:ara 
I'Ajuntament amb un import de 6,5 milions d'euros, 
la primera de les quals, que comprén des del port 
fins a mig passeig (a l'altura de !'estatua de Costa 
i Borras), comenc;:ara d'immediat. La segona con-

SU PUBLICIDAD LLEGARÁ CON GRAN DIFUSIÓN EN RADIO 
RADIO NUEVA VINAROS 
RADIO ULLDECONA 
COPE VINARÓS 
SER BENICARLÓ 
Y ... EN CUALQUIER OTRA EMISORA A NIVEL NACIONAL 

SU PUBLICIDAD MAS EFECTIVA EN PRENSA 
DIARIET-SETMANARI 
7 DIES VINARÓS Y BENICARLÓ 
CRÓNICA VINARÓS 
HEL DISSABTE" BENICARLÓ ... 

SU PUBLICIDAD EN TV 
CANAL 56 COMARCA 
UllDECONA 
CANAlNORD 

sistira en la construcció de l'aparcament subterrani 
i el túnel que permetra eliminar el transit al litoral. 
La tercera fase, en qué ja intervendra el ministe
ri, completara la remodelació del passeig fins al 
riu Cervol i la quarta consistira en el condiciona
ment del tram central amb la pavimentació o la 
col ·locació del mobiliari urbá En total, tot el nou 
passeig costara 17 milions d'euros i Velasco calcu
la que estara finalitzat per al 201 O i que l'actuació 
del ministeri podría comen¡;:ar el 2008. 
Segons Velasco, la direcció general de Costes va 
implicar-se en el projecte perqué "el seu planteja
ment és invertir en els municipis que tan esfor¡;:os 
per adaptar-se d'acord a la Llei de costes ade
quant els espais conforme a la direcció de Costes, 

FRANCISCO VAQUER TORRES DELEGADO PROVINCIA CASTELLÓN 
REGALOS DE EMPRESA · RECLAMOS PUBLICITARIOS · IMAGEN CORPORATIVA 
PROMOCIONES FERIAS 

la qual esta més disposada a invertir en aquests 
ajuntaments". L'objectiu que defensa el ministeri 
i que l'ha decidit a apostar pel projecte de remo
delació del passeig és la conversió d'aquest en 
zona per a vianants i retirar el transit al costat de 
la mar. 
Velasco també va explicar que juntament amb la 
remodelació del passeig, la direcció general de 
Costes millorara i adequara el litoral vinarossenc 
i que actualment es treballa en l'elaboració de 
projectes que abracen les costes nord i sud del 
municipi en les quals es planteja un tractament 
de la línia litoral i la preferencia per als vianants. 
Aquest arranjament del litoral podría comen¡;;ar 
l'any 2008. 
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El PP assegura que no hi ha proiecte de ciutat esportiva 

Juan Bautista Juan i Gregario González van com
paréixer als terrenys de la ciutat esportiva 

estan afectats pel ga
soducte que procedix 
de la Jana. Juan, 
que va comparéixer 
acompanyat del re
gidor Gregario Gon
zález als terrenys 
on es realitzen els 
moviments de terra 
per construir la ciutat 
esportiva, va asse
gurar que "no hi ha 
projecte aprovat, els 
serveis técnics no 
disposen del projecte 
de la instal ·lació que 
valen situar aquí ". El 
regidor del PP indica
va que "és greu que 
s'intente manipular la 
gent dient que es fan 
coses quan veiem 
que hi ha una máquiRedacció 

El candidat a I'Ajuntament de Vinarós pel PP, 
Juan Bautista Juan, va afirmar el dívendres pas
sat que I'Ajuntament no compta amb un projecte 
pera la ciutat esportiva, i va afirmar que els te
rrenys destinats a aquesta instal ·lació esportiva 

na , que és cert que esta fent un moviment de te
rra , aplanan! el terreny, peró aquesta maquina , 
i sense camions , pales, rases, al ritme que va , 
pot estar tot l'any i no acabar de maure tata la 
terra d'aquesta finca". 

Gasoducte i accessos 
Així mateix, Juan no s'explicava per qué la ca
nalització del gasoducte que baixa de la Jana 
passa per !'interior deis terrenys de la ciutat es
portiva i no per l'antic tram de la nacional 232, 
que esta al costal d'aquests terrenys, afegint 
que el tram de dalt discorre pel vial públic del 
camí Fondo. Juan es preguntava qui ha autorít
zat aquesta servitud , "com no sabem si la finca 
és titularitat municipal o del propietari, tampoc 
no sabem qui ha signa! el permís pera aquesta 
canalització, les coses es fan corren! i de pres
sa". González va explicar que aquesta servitud 
"ha creat una afecció de quinze metres, en els 
quals no es pot fer res". 
D'altra banda , Juan també va fer referencia 
als accessos que s'han d'habilitar, com el pas 
subterrani que s'ha de construir sota la via fé
rria i va indicar que els permisos necessaris a 
l'efecte "no es fan en dos dies". El regidor po
pular apuntava que el Govern municipal "hauria 
de reflexionar si no seria més convenient des
envolupar, encara ara que no hi ha ni projecte, 
alguna infraestructura en aquella finca -amb 
referencia a la finca que va adquirir la passa
da legislatura l'ajuntament quan governava el 
PP-, perqué des del primer dia ja podría tindre 
accessos" . 

S' enceta la campanva "Voluntariat pel valencia" 
Y. C. 
La regidoria de Cultura i Educació de 
I'Ajuntament de Vinarós va presentar la cam
panya de Voluntaria! pel valencia que s'ha 
enceta! amb la colaboració del Centre de 
Formació de Persones Adultes de Vinarós. 
L'objectiu d'esta campanya és que la gent que 
vinga a Vinarós puga integrar-se parlan! el va
lencia i per fer-Io posible voluntaris s'oferiran 
a mantindre conversacions en valencia amb 
aquelles persones que ho soliciten. La dura
da de la conversa és d'una hora setmanal i es 
tara duran! deu setmanes. A més, es procura
ra que l'alumnes aprenga altres aspectes cul
turals de la ciutat de Vinarós. Conjuntament 
ambles converses, s'han realitzat unes guíes 
amb fitxes sobre la localitat. 
La campanya també la iniciaran altres pobla
cions i segons va indicar Manel Vicent, ase
sor lingüístic de la conselleria d'educació, 
que els inmigrants es traben amb "una reali
tat lingüística" i que cal aprender també l'altre 
idioma. Per inscriure's a aquesta campanya, 
cal adresar-se al Gabinet de Normalització 
Lingüística de I'Ajuntament de Vinarós o a 
I'Escola de Persones Adultes. 

GD AU 
MUD IZAS., TIA rOITES 

MONTAJE Y DESMONTAJE, EMBALAJE 
GUARDAMUEBLES, PLATAFORMA ELEVADORA 

Y ESCALERA MONTAMUEBLES 

C/Puente, 87 
12500 VINARÓS 
(Castellón) 

Tel. 964 45 11 21 
Fax 964 45 92 00 

Particular 964 47 55 57 
Móvil666 57 91 80 

ESCALERA 
MONTAMUEBLES 

HASTA 21 MTS. 

PUBLI-VAQUER ~ 
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El PSPV-PSOE presenta una 
candidatura .. basada en 
l'experiencia i la renovació" 
El portaveu adjunt del Grup Socialista al Senat, 
Enrique Curiel, assegura que, en el cas De Jua
na Chaos, "hi ha diputats i senadors del PP que 
s'han disculpat avergonyits pel comportament 
de la direcció del partit" 

Text: X.F 1 Foto: E. Fono/losa 
El PSPV PSOE va presentar diumenge, a l'auditori Ayguals de lzco, els 
24 candidats de la !lista que concorrerá a les eleccions municipals, en
capgalada per Jordi Romeu Llorach . A l'acte de presentació hi va inter
venir el portaveu adjunt del Grup Socialista al Senat, Enrique Curiel. 
El candidat local , Jordi Romeu, va definir la candidatura socialista com 
una candidatura "basada en !'experiencia i la renovació". Una reno
vació que arriba al seu 25% i que inclou tres candidats independents. 
Respecte al programa electoral , Romeu va indicar que el partit disposa 
"d'un eix vertebrador de la política municipal basat en el desenvolupa
ment de les infraestructures que necessita la ciutat en materia social , 
educativa, sanitaria , en una aposta torta pels joves i el desenvolupa
ment d'habitatges de protecció oficial coma eix important". 
De la seua banda, Enrique Curiel va mostrar la seua satisfacció de po
der assistir "a l'acte de presentació del futur alcalde de Vinarós i ajudar 
amb tot alió que puga en la victoria". Curiel va indicar que dissabte 3 de 
mar<;: el comité federal del partit va aprovar el programa marc pera les 
eleccions municipals que posa l'accent en mesures contra la violencia 
escolar, estén la participació ciutadana a l'ordenació del territori i apos
ta definitivament pel transport col·lectiu . 
Curiel també es va referir al cas De Juana Chaos, desqualificant "les 
informacions de la cadena COPE, que está llangant una campanya 
de falsedats insuportable". Segons Curiel, el PP té una gran capacitat 
de "mentir" en aquest assumpte, i va remarcar que l'etarra no ha estat 
posat en llibertat i complirá la seua condemna. El portaveu adjunt soci
lista al Senat va indicar que l'estat "té l'obligació de protegir la vida deis 
interns, i si De Juana Chaos es mor, el gran beneficat será ETA, perqué 
es rearmaría ideológicament i psicológicament". Curiel va assegurar 
que "hi ha diputats i senadors del PP que ens han trucat per demanar
nos disculpes perqué estan avergonyits del comportament de la direc
ció del partit, no puc donar noms pero els ho vull agrair públicament". 

Vinarós. 1 O de marr; de 2007 

La candidatura va pujar a l'escenari en el tram final de l'acte 

Agra'fment 
Els membres de la candidatura del PSPV-PSOE de Vi
nares per a les eleccions municipals de 27 de maig 
volen expressar la seua gratitud a tots els assistents 
així com a totes les persones i institucions que es 
van adherir a l'acte multitudinari de presentació que 
es va portar a terme diumenge 4 de mar~ en l'auditori 
Municipal . Gracies i a treballar per Vinarós. 

TODO EN ROTULACIÓN 

ROTULART 
/3) /titulaci~ 

_brte en l?'V 

_¿ 
RÓTULOS LUMINOSOS- PLACAS GRABADAS- IMPRESIÓN DIGITAL- ROTULACIÓN PVC 

LETRAS CORPÓREAS - DIRECTORIOS -VITRINAS Y PANELES DE INFORMACIÓN 
PANCARTAS PUBLICITARIAS - SISTEMAS MODULARES DE SEÑALIZACIÓN 

DISPLAYS Y SISTEMAS DE PRESENTACIÓN 
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Es presenta "Compromís pel País 
Valencia", com a coalició a les eleccions 
autonomiques 

Y. C. 
El candidat a l'alcaldia de Vinarós per la coalició 
Esquerra Unida-Eis Verds, Ramón Adell ; la can
didata a les Corts per Castelló d'Esquerra Unida, 
Marina Albiol , i el candidat per Castelló del Bloc 
Nacionalista Valencia , Josep Maria Pañella, van 
presentar el dilluns passat la coalició formada per 
Esquerra Unida, els Verds-Esquerra Verda, Iz
quierda Republicana i el Bloc per a les próximes 
eleccions autonómiques del mes de maig . 
Este pacte, segons va indicar Pañella, té l'objectiu 
de "desallojar el Partit Popular" del Govern valen
cia, ja que durant els darrers dotze anys "s'estan 

A la imatge , d'esquerra a 
dreta, el candidata l'alcaldia 
de Vinarás per la coalició 
Esquerra Unida-Els Verds, 
Ramón Adell ; la candidata a les 
Corts per Castelló d'Esquerra 
Unida , Marina Albiol , i el 
candidat per Castelló del Bloc 
Nacionalista Valencia , Josep 
Maria Pañella 

carregant el País Valencia". Adell va donar suport 
a aquest pacte ja que en aquests anys el Govern 
autonómic "ha fet cas mínim de les peticions del 
govern municipal" i cal acabar amb "aquests anys 
negres". 
Els candidats van fer un repas per les seues pro
postes que passen per canviar la política urbanís
tica, educativa i sanitaria. 
Per la seua banda , Albiol va denunciar algunes 
de les polítiques del PP referents a l'aeroport de 
Castelló o les despeses de projectes com Mundo 
Ilusión. 
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l'Aiuntament i Cocemfe 
renoven el conveni per al 
transuort adaptat 
Els tecnics valoren tres pressupostos per 
adaptar el consistori 

X. F. 
L'Ajuntament de Vinarós i la Confederació Coordi
nadora Estatal de Minusvalidos Físics d' Espanya 
(COCEMFE), van signar divendres la renovació 
del conveni per al transport adaptat per a perso
nes amb mobilitat redu'fda. La regidora de Benes
tar Social , Librada López, va explicar que aquest 
nou conveni entre l'administració local i COCEMFE 
tindra una duració de 4 anys. El pressupost per al 
2007 sera de 34.000 euros, i els tres anys següents 
de 32.000 euros cadascun. 
Per altra banda, Librada López va indicar que el 
pla d'Accessibilitat ja estava redactat i que s'ha re
comanat al consistori diverses actuacions per mi
llorar la ciutat. Sobre !'ascensor que s'ha de posar 
a l'ajuntament per a la seua total accessibilitat, la 
regidora socialista va assegurar que l'ajuntament 
"ja disposa deis tres pressupostos" i que ara falta 
!'informe per part deis técnics que dictaminaran 
quin és el més adequat. Posteriorment es procedi
ra a l'adjudicació de les obres. 
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PROMOCIONES INMOBILIARIAS GILABERT 

49 viviendas en la e/ San Joaquín 
esquina con e/ Aragón 

5 chalets en la playa El Barco-Saldonar 
a e/ a 

20 viviendas en la calle Asturias, 
esquina calle San Fernando 

a 

PROMUEVE: CONSTRUYE: 

SI BUSCAS VIVIENDA EN VINAROS, 
ATENCIÓN A NUESTRAS PROMOCIONES: 
INFORMACIÓN Y VENTA DIRECTAMENTE DEL PROMOTOR 

EN e/ dr Fleming, 6 bajos VINARÓS Tel. 964 45 2311 
www.promohogar.com 

BAR-BACOA 
a. ... a. •a. UJI••• • 

Almuerzos y comidas Tel. 610 312 299 
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Suav asseuura que "és el mateix aiuntament qui no té interés" a 
desenvolupar la proposta d'incloure els medicaments en la tarueta daurada 
El director de l' Hospital Comarcal considera 
"lógic" que les receptes "no puguen portar 
el segell del consistori" 

El director de 
l'hospital, Alejandro 

Suay i el director 
d'atenció primaria, 

Vicente Manuel Orenga 

X.F 
El director de !'Hospital Comarcal de Vinares, Ale
jandro Suay, va contestar el divendres passat a les 
declaracions de la regidora de Benestar Social , Li
brada López, que va indicar dies abans que el PP i 
la direcció de !'Hospital estaven paralitzant la inclu
sió deis medicaments exclosos de la Seguretat So
cial a la targeta daurada. Suay va aclarir que des 
de la direcció de !'Hospital "s'ha mantingut sempre 
una excel·lent relació amb tates les corporacions 
municipals" del seu ambit d'influéncia. Una bona 
relació que, segons Suay, han trenca! les últimes 
declaracions "amb un to desqualificador i manipu
lador'' de la regidora de Benestar Social "que m'ha 
decebut". 
Un problema d'anagrames 
Suay va assegurar que si I'Ajuntament no tira en
davant la proposta d'incloure els medicaments ex
closos de la Seguretat Social en la targeta daurada 
"és perqué la mateixa corporació no té interés a 
desenvolupar-la". El director de !'Hospital va con
tinuar que el seu departament no s'oposa "a cap 
iniciativa externa que puga afavorir l'assisténcia 
sanitaria a la ciutadania", pero va puntualitzar que 
s'ha de garantir aquesta assisténcia "en condicio
ns de qualitat". Per aquest motiu, segons Suay, 
les receptes que realitzen els metges de la con
selleria de Sanitat "no poden portar un segell de 
I'Ajuntament, perqué és com si els documents ofi
cials de I'Ajuntament portessen la cap¡;;alera de la 
conselleria de Sanitat". Suay, que va lamentar que 

la proposta "no fós con
sultada amb el col ·legi 
de metges", va indicar 
que la mateixa conse
lleria "disposa de re
ceptes blanques simi
lars a les facilitades per 
I'Ajuntament, pero amb 
el corresponent segell 
de Sanitat". Unes recep
tes que, segons Suay, 
han de ser prescrites 
"només quan ho indique 
el facultatiu perqué, per contra , la relació entre met
ge i pacient s'altera". 
Pro postes 
El director de !'Hospital va indicar que "a títol per
sonal" proposaria a I'Ajuntament altres millares en 
la relació amb el ciutada, "com per exemple facilitar 
la labor deis metges i infermers quan fan avisos a 
domicili". Suay fins i tot va assegurar que, durant 
una conversa amb Librada López, li va sol·licitar "la 
construcció d'un alberg municipal" on puguen dor
mir e/s sense sostre. Sobre les obres d'ampliació de 
l'hHospital, Suay va indicar que els tramits "s'han 
realitzat amb la majar celeritat possible i consultan! 
amb tots els professionals sanitaris els planols de 
reforma", assegurant que les obres s'havien pos
terga! en els darrers mesas "perqué no disposavem 
de la llicéncia d'activitat i no hem dit res per no en
terbolir les relacions amb I'Ajuntament". 

Comunicat deis metges 
De la seua banda, el director d'atenció primaria, Vi
cente Manuel Orenga, va llegir un comunica! signat 
pels metges del Centre de Salut de Vinares amb 
relació a la iniciativa de I'Ajuntament, en el qual in
diquen que "a través deis mitjans de comunicació 
entenem que des de I'Ajuntament s'esta donan! 
un missatge implícit a la població en el sentit que 
vinguen al centre de salut perqué s'exigisquen me
dicaments no finan¡;;ats , la qual cosa pot ocasionar 
seriosa interferencia en l'activitat habitual deis pro
fessionals i en la dinamica habitual de les consul
tes". L'escrit també indica que "quan molt puntual
ment es prescriu un producte no finan<;:at, existix 
un model normalitzat i diferencial de recepta per 
aquesta prestació". Entre altres punts, els metges 
finalment puntualitzen que la seua tasca professio
nal "no ha de rebre pressions externes de cap ti pus 
per part de I'Ajuntament". 

librada lópez demostra que altres aiuntaments de la província han 
desenvolupat la proposta amb receptes que duen l'anaurama consistorial 
La regidora de Benestar Social torna a 
instar a la direcció de l'area de salut 01 "a 
que pose en marxa una mesura que ja és 
efectiva a L' Alcora, Moncófar o Almassora" 

X.F 
La regidora de Benestar Social de I'Ajuntament de Vinares, la socialis
ta Librada López, va contestar dimecres a les declaracions del director 
de !'Hospital, Alejandro Suay, posant exemples d'altres poblacions de 
la provincia que han desenvolupat la proposta d'incloure els medica
ments exclosos de la Seguretat Social en la targeta daurada i va quali-

ficar de "discriminació" de la ciutadania 
si no s'adopta la mesura a Vinares. Ló
pez va mostrar receptes que inclouen 
el logo de I'Ajuntament de poblacions 
com Moncofa, I'Aicora o Almassora, 
que utilitzen els metges de les respec
tives poblacions per receptar un me
dicament no finan<;:at per la Seguretat 
Social. La regidora de Benestar Social 
es va ratificar en les declaracions rea
litzades la setmana passada en qué 
indicava que I'Ajuntament havia donat 
"tots els passos necessaris" per des
envolupar una proposta "que s'ha pa
ralitzat en el moment en qué ha hagut 
d'intervenir la direcció de rArea de Sa
lut 01 ". Segons López, quan la direcció 
de I'Area de Salut diu que disposen de 
receptes blanques amb !'anagrama de 
la conselleria per aquest efecte "se'ls 
oblida dir que aquestes receptes les 
paga l'usuari, i són aquestes receptes 
les que vol pagar l'ajuntament. És a dir, 
quan un metge fa una recepta d'un me
dicament no finan¡;;at per la Seguretat 
Social, és aquest medicament el que 
pretén pagar I'Ajuntament amb una re
cepta amb !'anagrama del consistori". 
La regidora de Benestar Social va pre
gar a la direcció de I'Area de Salut "que 
entrem dins de l'entesa, la col ·laboració 

i la lleialtat institucional" i va pregar "a qui 
corresponga" la posada en marxa d'una 
proposta "per a la qual estan preparades 
les receptes, els diners i només falta que 
el responsable sanitari done les ordres per 
posar-la en funcionament". 
La regidora socialista també va demanar 
a Alejandro Suay "que no deceba els ciu
tadans de Vinares, que no es valen sentir 
discriminats respecte a ciutadans d'altres 
localitats" i va indicar que no entendria que 
a Vinares no es pose en marxa aquesta 
mesura, "perqué llavors sí que seríem ciu
tadans de segona". 

Sobre el comunicat deis metges 
Respecte al comunica! deis metges del 
centre de salut de Vinares, Librada López 
va indicar que "des d'aquest consistori mai 
no s'ha intenta! interferir dins la seua ac
tivitat professional" perqué "sempre hi ha 
hagut el maxim respecte cap a la seua lli
bertat professional i per la se u a llibertat per 
prescriure aquells medicaments que ells 
creguen convenient". La regidora va expli
car que els medicaments que entren dins 
de la targeta daurada "són aquells medi
caments exclosos de la Seguretat Social 
que un metge creu convenient receptar a 
un pacient, i en aquest sentit, I'Ajuntament 
no intervé pera res". 
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El diumenge passat els comen~os de Vinarós van tornar a traure al carrer articles especialment rebaixats en una nova edició de la iniciativa local de Les 
botigues al carrer. Els carrers del centre de la ciutat es van omplir, una vegada més, de gom a gom de compradors a la recerca de la millar relació qualitat
preu oferida per les botigues vinarossenques. 

Concentració de protesta 

Un centenar de persones van assistir divendres 2 de marc;: 
a la plac;:a de l'ajuntament de Vinarós, on hi va haver una 
concentració de protesta impulsada per I'Associacio de 
Víctimes del Terrorisme (AVT) en rebuig de la decisió del 
mínisteri de l'lnteríor sobre el cas de l'etarra José Ignacio 
De Juana Chaos. A l'acte hi van estar presents els mem
bres del Partit Popular de Vinarós. 

La biblioteca 
estrena 
estand de 
premsa 

La Biblioteca 
Municipal compta 
amb un nou estand 
per a les publicacions. 
Abans, la premsa 
estava disposada en 
una taula. 

Bolea un camió a la N-340 

Un camió va bolear divendres dia 2 de marc;: al matí a 
la N-340, fet que va ocasionar problemes de transit a 
l'altura de Sól de Riu. 

Donació 
de 

I'Editorial rliíiififfiiiii 
Antinea ¡u ........ ,......,..._. 

Aquesta és la E:===~-
estanteria on, a la 

Biblioteca Municipal, 
es poden consultar 

els llibres de 
!'editorial Antinea. La 

mateixa editorial va 
realitzar la donació. 
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133 aniversario de la Cruz Roja CURS DE CUINA DE QUARESMA: 

Cuando se acerca el 133 aniversario de Cruz Roja, y ade
más cumplimos un año y medio de nuestra nueva sede 
en Vinares, tenemos la ilusión de dar a conocer a nuestra 
querida ciudad todos los actos que hemos realizado en 
este año y medio. 
Desde aqui también queremos mostraros el esfuerzo que 
se realiza cada dia en nuestro trabajo como voluntarios 
y pediros perdón si en alguna ocasión no hemos sabido 
responder a vuestros deseos como hubierais querido. So
mos un equipo joven en lo que a esto se refiere, y el tiem
po y las dificultades son las que nos ensef'\an y nos hacen 
crecer. Esperamos que todo esto nos ayude a mejorar. 
Nos permitimos la osad fa de pediros a todos aquellos que 
tengáis un ratito libre, ya sean unos minutos o unas ho
ras, que os acordéis de Cruz roja, porque supone una 

Cuina de l'abadejo 

gran satisfacción personal poder ayudar a alguien y que t 
te pague con una sonrisa. Nuestras puertas están abiar- t n 
tas para todos. Os esperamos. Damos las gracias a todos o o 
los socios, ya que sin ellos no serfa posible poder realizar 
todas las actividades que estamos desarrollando y nos 
resultaria muy dificil el seguir hacia delante. 
Gracias a todos por estar ahi. 

Ctra- -340, Km 051 
Tel 964 40 15 04 - VINAROS 

Vi na ros. 1 O de man:; de 2007 

Naixement de Teo 

Teo, el primer fill del nostre company 
Sergi Forés, va naixer el passat dia 
28 de febrer. Enhorabona! 

;;;;l ..... 
< 

Vinares Plaza va participar activa
ment en el Carnaval fent disfrutar a 
grans i xiquets ... com a la "terratré
mol" de Clara 

Nova perruqueria 

Inauguració de la perruqueria Naiara 
a Sant Jordi el dia 11 de gener dirigi
da per Angelita Marín. 
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Vinarocenses en Suiza disfrutaron de la victoria de los tenistas es
pañoles en la Copa Davis. 

una empresa que manté la tradició 
Els premiats en el sorteig mensual entre els titulars de comptes nomina i autonoms de 
la Caixa Rural Vinaros posen somrients amb el seu premi. 
Al mes de gener van resultar premiats els titulars següents: Jesús García Manzano (re
productor DVD), Isabel Pla Pla (descodificador TDT), Agustín Guimera Ribera (vídeo), 
Delfín Sales García (televisor) y Enrique Chaler López (coberteria) 

sa Serena Maiestat del Crist deis Mariners 
La cofradía (Sa Serena Majestat del Crist deis Mariners) invita 
a todo Vinares al acto de las siete palabras que se celebrará el 
próximo viernes 16 de marzo a las 21:30 horas desde la capilla 
del Carmen. 
Al finalizar el acto se procederá a la bendición del nuevo mo
numento. Com cada any per Carnaval, !'empresa Construcciones Manolo Ba

laguer va subvencionar l'entrepa gegant. 

Guanvant autonomia uuanvem en iuualtat 
Taller de supervivencia domestica 
El passat dimarts va tindre lloc l'última de les reunions 
de treball entre M• José Orti, coordinadora de rArea 
Social de la Fundació lsonomia de I'UJI; Oiga Mulet, 
directora del Centre de FPA Llibertat, i Anna Garcia, 
coordinadora del Consell Municipal de Formació de 
Persones Adultes, a fi de presentar el Primer Taller de 
Supervivéncia Doméstica que es portara a terme pro
perament al Centre de FPA de Vinarós. 
L'Ajuntament de Vinarós és el primer de tata la provin
cia que posa en marxa una experiéncia tan innovadora, 
queja ha sigut experimentada amb éxit per la Fundació 
lsonomia a la Universitat Jaume 1, oferint el curs als es
tudiants com un crédit académic de lliure configuració. 
El Taller de Supervivéncia Doméstica constara de di
versos móduls, tots amb un vessant practic, aprendre 

a cosir un botó, canviar una roda, posar una 
rentadora, planxar una camisa, fer una connexió 
eléctrica ... 
A més, una de les altres novetats plantejada és 
que el professorat del curs no seran "els mes
tres" als quals habitualment estem acostumats. 
Aquesta vegada, com ho va fer I'UJI, els docents 
que conduiran els taller són els professionals 
que I'Ajuntament té contractats habitualment 
per fer aquestes tasques. Aixi es convertiran en 
professorat els encarregats del manteniment i la 
neteja del Centre de Formació de Persones Adultes, 
i altres deis treballadors i treballadores del Consell 
Municipal de FPA, d'acord amb el principi: tothom té 
alguna cosa a ensenyar i alguna cosa per aprendre, la 

" 

formació no acaba mai. 
Amb aquest curses pretén que el seu alumnat guanye 
en autonomía per a la vida diaria al mateix temps que 
guanye en igualtat: un deis reptes de la societat del 
segle xx1. 

L 
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CDCB®ú!TI®®D®~ @ffil1[1~ [[)(]]@ [[)~ m~ru®~~ 
TODA LA INFORMACIÓN EN 

C/LUIS SANTAPAU N° 8 VINAROS 
TEL: 964 455 043 • COMERCIAL: 635 089 273 



Has passat de penjar les botes com a jugador 
a passar a fer-te'n carrec del Juvenil i després 
del primer equip de Vinarós C.F., que es tro
bava en situació crítica. En algun moment vas 
pensar que encara no estaves preparat? 
Realment sí que em va passar pel cap, pero va 
ser fuga~. Pensant-ho fredament vaig creure que 
ho podía fer perfectament. Coneixia perfectament 
la gent que hi ha al club i els jugadors, sabia que 
no hi havia gent problematica i em vaig veure ca
pacitat per tirar endavant l'equip. 
En quin estat anímic es trobava l'equip quan 
vas fer-te'n carrec? 
Animicament l'equip estava decaigut, pero només 
arribar al vestuari la situació va canviar comple
tament i en aquests moments hi ha un gran es
tat d'anim. Considero que ara per ara estem forts 
mentalment i la moral ha pujat molt. 
Com et va rebre la plantilla? 
Molt bé. La rebuda va ser molt bona. Els jugadors 

Xavier Flores/ Gaspar Redól Da ni Mi ralles 
Va passar de penjar les botes com a jugador al final de la passa

da temporada, a entrenar el Juvenil del Vinaros C.F. La seua 
excel·lent tasca al capdavant de l'equip, que va deixar líder 
en solitaria la jornada 17, va coincidir amb una desastrosa 

campanya del primer equip del Vinaros C.F., que a la jorna
da 18 només havia sumat tres victories i caminava amb pas 

ferm cap al descens. 
La directiva del Vinaros C.F. havia de prendre una decisió tan 

rapida com efectiva i va apostar per aquest vinarossenc de 34 
anys que, a pesar de la seua curta experiencia com a entrenador, 
comptava amb una llarga trajectoria com a jugador i la seua impli-

cació amb el club estava tora de dubte. D'aquesta mane
ra, el seu debut com a entrenador del primer equip es 

va produir a la jornada següent, contra !'Almenara. 
1 no va poder ser millar: una victoria per la míni

ma (1-0) pero importantíssima, que reflotava les 
esperances de salvació. Sis partits després del 

seu debut, les estadístiques l'avalen: quatre 
partits guanyats i dos de perduts. La solució 

era a casa nostra. 

ja em coneixien. Molts han sigut companys meus, 
hem jugat junts. 1 els que no em coneixien de ju
gador, em van conéixer quan estava de segon en
trenador. Tots els jugadors saben com sóc. 

Quins canvis o quin treball vas pensar que ha
vies de realitzar de manera urgent? 
Motivar els jugadors era important, pero també 
s'havia de canviar tacticament moltes coses, so
bretot defensivament. Al meu gust, en defensa, 
l'equip deixava jugar massa el contrari, jugava 
massa obert i amb les línies massa separades. 
Així que tenia molt ciar que calia treballar més 
aquest aspecte abans de ser nomenat entrenador. 
Tenia perfectament ciar el que havia de fer en cas 
que fos jo !'entrenador. lla basculació, la pressió i 
les línies és el que més hem treballat en aquests 
partits perqué considero que un equip s'ha de tre
ballar molt defensivament per fer bloc. 

Els entrenaments que estem fent són molt vari
ats i divertits, amb molts d'exercicis amb pilota. 

Del juvenil va passar al primer equip del 
Vinaros C.F. fent el salt a Tercera Divisió. 

De les 16 temporadas en actiu com a ju
gador, Santi n'ha jugat 9 al primer equip 
del Vinaros C.F. Altres equips on ha mili
tal han sigut I'Aicala, el Sant Jordi, el C.F. 
Rossell i el C.D. Alcanar. 

No hem repetit cap entrenament des que hi estic i 
cree que els jugadors estan satisfets amb la feina 
que estem realitzant conjuntament. 

Com es motiva una plantilla que es troba en 
una situació crítica en la classificació? 
Es diu que pel simple fet de canviar d'entrenador 
ja hi ha una motivació. La meua feina ara és man
tenir-la. 

El partit del teu debut, una victoria per la mini· 
ma, pero importantíssima contra !'Almenara 
Aquest partit el recordaré sempre. No estava 
nerviós. Em veía capa~ que la cosa millorés i en 
aquest matx els jugadors ja em van donar a en
tendre detalls que intüien que l'equip ja era un 
bloc més solid. 

Com per exemple ... 
Més pressió, coberturas, ajudes, més predisposi
ció, basculació, tot el que avui dia és l'abecé del 
futbol. En el nostre camp, que és menut, si pres-



sionem i treballem la distancia entre línies , les 
cobertures i les ajudes tenim molt de guanyat. 
Si l'equ ip ho fa bé, es pot jugar la majar part 
del partit al camp del contrari i avanc;:ar més la 
defensa. 

Sis partits, quatre victóries idos derrotes. Quin 
balanc; fas del temps que portes al capdavant 
de l'equip? 
Estic molt content. No ho puc negar. Quan vaig 
fer-me'n carrec l'equip havia guanyat només 3 
partits de 18 jugats. Ara n'hem guanyat 4 de 6. 
Només per aixo ja estic molt satisfet. Les dades 
diuen que l'equip ha millorat molt. La satisfacció 
encara és més gran per mi perqué és l'equip de 
la meua ciutat i sempre hi he estat molt vinculat. 
Si a sobre jo en sóc !'entrenador, la satisfacció és 
absoluta. 

Quin és el teu objectiu per aquesta tempora
da? 
L'objectiu prioritari que m'he marca! és traure 
els punts suficients per deixar de patir. Un cop 
s'haja aconseguit, intentar traure el maxim de 
punts possibles per deixar l'equip en la millar si
tuació possible . 

Has fet calculs? 
Amb 34 punts hi ha equips que s'han salva!, pero 
no cree que siga el cas d'aquesta temporada per
qué els dos equips de baix han deixat de sumar 
molts punts i per dalt els equips no s'han destaca!, 
amb la qual cosa els punts estan repartits per la 
zona mitja de la taula. Suposo que amb 37 o 38 
punts s'aconseguiria la salvació. 

Com t'agradaria afrontar la próxima tempo
rada? 
M'agradaria treballar amb el bloc que hi ha ac
tualment com a punt de partida i retocar algunes 
coses que s'han de millorar, reforc;:ar un parell 
de !loes i intentar sempre que hi haja el maxim 
possible de gent de casa i en segon lloc de la 
zona . 

Perqué una ciutat com Vinarós no té un equip 
a Tercera Divisió. Qué falta? 
Si en aquests moments ja és difícil trabar jugadors 
per a Preferent, imagina'! per a Tercera Divisió. A 
més, per tindre un equip a Tercera, si no tens un 
patrocinador fort, has de tindre bastants jugadors 
de casa i aquí, ara per ara, no n'hi ha. 
Com esta el planter, ara a més hi ha immigració 
que prové de pa'isos amb cultura futbolística ... 
Conec més el juvenil que el futbol base. Quant als 
juvenils, n'hi ha en condicions d'arribar a ser juga
dors de Tercera Divisió, pero des de la categoría 
juvenil fins que siguen jugadors de Tercera passen 
2 o 3 anys, i en aquestes temporades aquests ju
gadors salen marxar a altres equips. 

Com a jugador, quin era el teu ídol o jugador 
de referencia? 

Raúl, pero el millar jugador que he vista un camp 
de futbol ha estat Maradona. També m'agradava 
molt Schuster. 

1 com a entrenador, en qui et fixes? 

M'agraden els entrenadors dialogants amb els 
jugadors tant individualment com col·lectivament. 
M'agrada explicar perqué no juga un o no va con
vocal un altre o perqué juga en un lloc i no en una 
altra posició. En la manera de dirigir, m'agraden 
els entrenadors que no parlen per parlar i que a 
la banqueta sapiguen rectificar les coses quan 
s'ha de fer sense grans demostracions de cara a 

la galería i sempre fent critiques constructives als 
jugadors. 

Un nom? 
Un entrenador que m'agrada en la forma de !re
bailar la pressió al camp és Rafa Benítez, del Li
verpool. Mourinho, del Chelsea, també treballa bé 
l'equip. M'agradava Cruyff, pero el seu futbol avui 
dia no es podria fer. 

L'afició pareix més boleada que abans. 
He vist la gent més motivada, amb més ganes 
d'animar. Feia temps que no es veia els jugadors 
saludan! al centre del camp a l'afició. 
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motsencreuats 
Horitzontal 
4. Escoltem música al costat deis enciams 
5. Antigament, de fora del poble 
6. Despertador matiner en temps antics 
7. Animal roquer que viu al moll 
8. El passejaven els xiquets de Vinarós a la testa 

escolar del 6 de desembre 

Vertical 
1. Aigüeta de refresc tlpicament vinarossenca 
2. Castell amb campanes 
3. La corren els xiquets a l'hivem 

CINE-FÓRUM 
CASAL JOVE 18:00 H 

SINOPSIS 
P. Tllllo y SIJ esposa Ollvia vi\len en oollfl')llado vafe donde 
tan s6lo pasa ... l1lln cada 25 aoos. La ilusión de SIJ vida ha 
sido ~ la de lener hijos y lo \1811 8 CIJilSIJgiJiT wando 
ambos SIOII ancianos. 
Dirigida por Javm Fessst; -de 1os aJikJmeiJajes Aquel 
nlmiiiD y B Slldcieto de la ~ la psllwla coonta coola 
oolaboración 611 el guOO de SIJ helmano. Guoienno Fesser 
(Goolaesp.me) y en la di&a:iOO de la estt.tpenda fotogtalfa 
de JaWK Aguilasaro/le. 

ORGANIZA: CNT MAESTRAT 

SOLUCIONS: 

Cinemes Costa Azahar B~enicarló del 9 ai~~~~m~~:~ 
Tel. 964.47.02.24 

1 E.pic mov'ie 

'lternes: 17?.15 - 19.30-22 .. 00-00.45 
Slbad.&: 16.3.€1- 19.3.€1- 22.00 -· 00<.45 
DQm.ingp: 16.3.6 - 1!L3ll- 22.00 
Da lunes a. Jueves: 117?-15 - 19.:ID- 22.00 

, ClmdaJ11~ deJ1 s.ilenc:io 

Viernes: t7?.tS- t91.3.(1)J -22JlQ- 00.45¡ 
sabado' t6:,31!J -19 .. 3.€1- 22.00 - oo.4s~ 
Domingo: ~6.:ID - t9.3.(i)J- 22.00 
De· lunes. a jueves: UJ15- 19.:ID- 22.@.01 

,.... ........... IIJIIIII'IIII .. 

Todas contra él 

Viernes: 17?.3.(11- 119,_45- 22. t 5 - IDJtOO 
Sabado: 11S.4S-119.45-22.15 -il!11.00 
Domingp: 116AS-119.45 - 22.15 
De. lunes. a. ¡ue.v,es: U3.(1)J- 19!.45,- 22..15 

Vie.rnes: 17 .. 301-119 .. 45-2~.115- il!1i. IDO 
Sábado: 116!.45 -119 .. 45-22.115- IDI1J .IDO 
Domingo: 116·.45·- 119!.45,- 22..t5. 
De· lunes a jUeves: U. :ID- 1191..4.5- 2:2.15 

: m amanta de sa.ngr:e 

V temes.: 1~9·.oo - 22. a a- DO;. 45 
sabado: 16.\30•-1191. 115- 22.00- 01!1.45 
lklming,o: 1'6 .. 30!- 1191.115- ~.0.0 
De· lunes a tueves: 119\.(i)OJ- 22. (ill!lJ 

'lli!mes: 17? .. 3.1ili- 1,91.31!li- 22. (i)(i) - 0@.45 
sabadoc 1'S.3lDJ-1J91.3lilJ-22.IDI!lJ-(!10l45J 
likltning,CK 1 S:..3.0J- 1~91.3lil - 22. O.l!ll 
DeiUnesaiue.v~ U .t5-19L3(!))-22.QO; 

'(Jemes:. 117? . .3(!))- 1i91.:45i- 22'.1,5 -l!liiiJMJI 
SlbadOc t6i45i- 191.45- ~.1!5-@!11. 0.01 
l!lomiilgp• 1.6:.45 -1 !1\45-22 .. ~5 
l!letu.neujpft~ 117? . .31ID-1·9l.45-22..t5 

Vinarós, 1 O de marr; de 2007 

Le vas a regalar a tu pareja mucha P.asión 
mezclada con momentos de diversión. En 
asuntos de salud, Marte transitando por tu 
casa cuatro indica que emocionalmente 
vives un periodo de pruebas. En lo que 
respecta al dinero, hoy vas a tener que 
mostrar toda tu habilidaa para evitar ciertos 
problemas. 

En asuntos de amor vas a crear nuevas 
vías de comunicación~AI unas relaciones 
te sorprenderán. Res o a tu salud, 
si te s1entes estresa o es que no sabes 
aP.rovechar los días de descanso. El próximo 
tránsno de Marte en tu signo, indica el inicio 
de un ciclo intenso e Importante en tus 
asuntos laborales. 

Para mejorar tu vida sentimental lo 
importante es que estés atento a las 
circunstancias que te van a surgir y las 
utilices a tu favor. Res~o a fu salud, 
piensa que una vida ordenada te regala 
estabilidad. Ale¡· a los nervios de tu vida. Evita 

"''ÉJIONJIS estar intranqui o. Va en detrimento de tus 
u1 intereses económicos. 

Posees un PQder de seducción en el amor 
que es muy útil para tus intereses. RElS¡lecto 
a tu salud, vas a tener la necesidéid de 
encontrar un !JOCO de calma buscando 
a!Qún lygar oonde tu descanso sea 
infenso. económicamente. debes actuar 
~ la prudencia y sin hacer castillos en 
el aire. 

Renueva tus relaciones, con Marte 
transitando por tu casa canco tiene que 
entrar un I'VlN"I de viento fresco a tu 
vida. En ~ de salud debes buscar 
actividades diversas gue te ayuden a salir 
de la p¡!SMdad. En ló que respecta a tu 
eoonomía, tu energía está dirigida a lograr 

lEO más autosulicienciá 

Vives ....ñnk. nniWnn hacer ' . . lll .,.....,...... ......... ~ ~distintas 

~ ~ ~. eatilbatus 
emociOIIeS con lo que reguere lu aJE>trVl 
fisi:o. y 1e senliás ~ eon re1a00na'íií 
ónero, es aoonsejalE ~ ~:as 111 
m:len de ¡Rñfades olvi:1ándole de IDdo lo 

UBRA~. 
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El retoro deis documents contiscats a Catalunva, 

CRONICA DE LA REIV C----
DELS PAPERS E S l 
X. F. 
L'Espai d' Art de la Fundació Caixa Vinarós acull fins al proper 11 de mar<;: 
l' exposició anomenada "El retorn dels documents confiscats a Catalunya", 
organitzada pel departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya. 
Una exposició que segons el director de l' Arxiu Nacional de Catalunya, 
Josep Maria Sans, "pretén ser pedagógica i explicar per que Catalunya i el 
Pais Valencia reclamen aquests documents a l'Estat espanyol". 

D'esquerra a dreta, el director de I'Arxiu Nacional de Catalunya, Josep Maria Sans; el subdelegat del 
Govern a tes Terres de I'Ebre, Josep Salvador; el president de la Fundació Caixa Vinarós, Manuel Mo
linos; el primer tinent d'a/calde , Jordi Romeu; l'atcalde de Vinarós, Javier Balada, i el membre de la 
Comissió perla Dignitat, Josep Cruanyes. A la dreta, un deis panells explicatius de /'exposició 

A la inauguració de l'exposició, el passat diven
dres 2 de marc;:, van intervenir el presiden! de la 
Fundació Caixa Vinarós, Manuel Molinos; el di
rector de I'Arxiu Nacional de Catalunya, Josep 
Maria Sans; el membre de la Comissió per la Dig
nitat, Josep Cruanyes; el primer tinent d'alcalde, 
Jordi Romeu. L'acte va comptar amb la presencia 
de !'alcalde Javier Balada i alcaldes de la Taula 
del Sénia. 
Els objectius de l'exposició són explicar de quina 
manera es va real itzar la confiscació deis docu
ments i l'ús que en va ter el franquisme; fer una 
crónica de la reivindicació des deis inicis, l'any 
1977, fins al primer retorn, el gener de 2006, i ex
plicar a quin tipus d'entitats privades i particulars 
correspon la documentació confiscada. 
La mostra s'estructura en set ambits: Presenta
ció, la confiscació deis documents (1936-1940), 
La finalitat de la confiscació (1936-1975), La eró-

ni ca de la reivindicació (1977 -2006), El retorn 
deis documents, La recuperació de l'arxiu de la 
Generalitat de Catalunya i un epíleg . A cada am
bit hi ha una breu projecció. 
El director de I'Arxiu Nacional de Catalunya va in
dicar que la conselleria de Cultura de la Genera
lita! de Catalunya tenia un "interés especial " per
qué, a banda de les localitats catalanes, aquesta 
exposició es realitzés també a Vinaros i Perpinya , 
"perqué va ser a Vi na ros on va anar a parar molla 
de la documentació confiscada a Catalunya i va 
ser d'aquí on va partir cap a Salamanca". 
D'altra banda, el presiden! de la Comissió per la 
Dignitat, Josep Cruanyes, va indicar que "el més 
importan! és fer l'acte de restitució , que no sera 
complet fins que s'haja retorna! la documenta
ció deis particulars". Per a Cruanyes, "no hi ha 
justificació perqué els ciutadans hagen espera! 
65 anys perqué una llei de 1' Esta! reconega que 

ha esta! una injusticia i una expoliació, i ara no 
pot passar ni un dia més perqué aquesta llei no 
es complisca". Des de la Comissió de la Digni
tat es va deixar ciar que I'Estat "té un deure amb 
els ciutadans reconegut en una llei aprovada al 
Congrés deis Diputats, i no podem consentir que 
els particulars que esperen els papers es vagen 
morint sense veure com tornen, perqué tots ron
den la vuitantena". Cruanyes va recordar que el 
ministeri "es va comprometre a retornar no so
lamen! els papers catalans sinó també els de la 
resta de I'Estat, entre ells els del País Valencia. 
Pero la Generalitat Valenciana ja ha dit que no 
pensa signar aquest conveni. lnstem al ministeri 
que als diversos ajuntaments del País Valencia 
que es van manifestar per recuperar aquests pa
pers, jaque la General ita! no complix amb el deu
re de restitució, se'ls facilite la documentació per 
facilitar-ne el retorn". 



Elllibre 
relata 
1' experiencia 
del supervivent 
vi narossenc 
del camp de 
concentració 
de Mauthausen 

Redacció 
El passat dissabte a la sala d'actes 
de la fundació Caixa Vinarós es va 
presentar el llibre de Feo. Batiste 
Baila El mariner del Maria Rosa, 
editat per Antinea. La presentació es 
va iniciar ambla projecció d'imatges 
de documents identificatius en el seu 
moment de Batiste Baila i també de 
les imatges enregistrades al maig de 
2005 amb motiu de la commemoració 
del 60é aniversari de l'alliberament 
del camp d'extermini de Mathausen. 
La projecció portava com (l fons la 
musica de Caries Santos Perfolbació 
inesperada. 
Van intervenir, per !'editorial Antinea 
, Alicia Coscollano; Joan GUzrTian, 
que ha fet el prOieg del llibre; Rosa 
Toran, presidenta dei'Amical ; Manuel 
Molinos, president de la Fundació 
Caixa Vinaros; Bety , neta de Paco 
Batiste, que va agrair l'assistencia a 
tots els presents. Les intelvencions 
van finalitzar amb les emotives 
paraules de Paco Batiste, destacant, 
una vegada més el que ha estat la 
seua tasca al llarg deis anys, donar 
a conéixer a tots , pero sobretot als 
jovens els fets que ell i attres van 
patir, i perqué assumeisquen que 
les situacions que ell i altres van 
viure no es tomen a repetir. També 
va donar les gnlcies al poble de 
Vinaros pe1s nJCOneixements que si 
ti han ato.gat. l'Aié vinarossenc de 
la Gaixa VinarOs i la Medalla de la 
Ciutat que va ser aprovada per tot el 
~municipal, 

Va condoure !'acle, !'alcalde., 
Javier Balada, recordant l'acle de 
reconeixement que va tenir loe fa un 
temps en memOria deis vinarossencs 
que van morir als camps nazis i no 
van poder tomar com el Sr. Paco.. 

Presentacií del llibre 
de Paco Batiste 

DEL "MARINER DEL MARIA ROSA" 
Joan M. Guzman Pau 
Poc després de concloure els actes commemoratius del 60e 
aniversari de l'alliberoment del camp de roncentroció de 
Mauthousen, Nati em YO parlar que Paco Batiste ti havia 
mostrot uns escrits inedits, pero que necessitavo que algú 
ti danés un cop de ma per publicar-los, perque se sentia 
~a consat. t aixi YO ser com pel ~ner de 2006 ens vórem 
coneixer. Tenia al meu davant tot un testimoni de !'era de 
les catóstrofes. Un supervivent del oozisme. 
1 tenfem per endavant malta {eina a fer i molt poc 
temps. 1 entre troboda i trobada, dintre d'una carpeta 
s'acumulaven ets escrits que Poco m'aoova lliurant. 
1 ote~s. manró cap a fronca. A mi em pertacava· 
lfeyir:, retfeJir, picar 
ets manuscrit:s al 
word, ordenarlos 
per copitots rohe· 
rt>nts i troduir-los. 
1 transcriure les 
Postkorte envlades, 
primer des del 
Stalag de SaJan i 
després des del Kl. de 
Mm.!thausen. 
Fugitiu, SCilmt, 
~. deportot, 
R~ien, refu
'giot, apflllida ... Per 
damlmt de toles 
~ wtmituds, 
Paro Batiste es 
moriner. ef mariner del ' ria Rasa'. 11n marirs- de 
f'antigaestitp: ~. vttlent, llibertari. Vadeimrl'esrola 
pe11que \Olla ~ corn son pl11re, i CKJ)ff¡ a mariner 
s'~ jllbilat si un ~mf OJTreyQJ't d'armes, oo hagués 
a'ttffat G Tetuoo ef mateix ' a que el 'Maria IRastJ' ral!mrov-tJ 
al port de &rroelooo, ~de 'g(lfrofe$. 
IEl marmer de1 ' ria Rasa' va htiNer de «lTiffi'ettir-:se en 
pioqpredtrer o la ¡pedrerra de Mout:lhar!lsen per 'Slif::Jrelñvne, 
segroos t>ls toiiSE'f s d'un oftre vloorns:serrc depl!1f1Jat i que 
hi arri'bO abms que e1l, .Joan 'Yerralltia. A ~~~ oo 

• t.:Ma mar, i hl!Ma grmit: ilions de meues albks 
de 't que ·en ~ts IM:Nien d'~. rper 

ordre del führer, en regim d'esclavitud. 
Durant tot aquest temps que hem compartit, Paco ha fet 
un gran estor<;, físic i mental, per ter-nos creible, després 
de seixanta anys, ('experiencia de sobreviure a Mauthausen 
i per reivindicar els noms dels companys que els nazis van 
convertir en {um i cendra. Paco ha espremut la memória 
dels fets perque les generacions d'avui n'aprenguen les 
lli<;ons, encara que constata amb estupor que el solemne 
jurament deis supervivents: "Mai més!", ha estat triturat, 
des del 'endemó mateix i fins al di a d'avui en una successió 
interminable de guerres, genoc:idis, tironies ... El mariner 
del'MariaRosa' assumeixsenseOOIJretret lesconseqüencies 

de cndasama de tes 
decisions preses en 
moments aucials: 
fugir en barca de 
Vinarós, atlistar-se a 
l'exercir: republicil, 
travessar la fron
tera, exiliar-se ... 
tomar a Vinarós .•. 
Dante va davattar 
a f 'infem fiteril
riament. Paco va ser 
coodu11 a l'infem 
real dintre d'un 
tren abarrotat de 
criatures humanes 
convertides en 
mm d'esoorxudor 

per e)(pfotar-fes i aniquilar-tes amb criteris d'ejiidenda 
industrial i om'b tota la teaiiO!ogia a l'a'bas:t d'uoo 
ideologia. 
IPaoo s'lm obsfinat des del matejx dia de l"offiberoment 
o ml!Niltenir la ~a, o oo i~entar-se res. o explicar
nos eZ que lfm vis!. o oo bUSOl!lr adjectii!IS gmmiilaqijents i 
efedis'tes per ter mmmoome un wditJori incrredul. ffs fets 
s•e~~pfiquen ~r si lTII!Jteixos. 
A partir d'ora, ra nosaftres ens correspon la lasca de 
prendre 'n ef testimoni' perque sense memoria la 
tirania toma o W!ncer sota el rostre ama'bfe de la 
democrida. 



La pintora vinarossenca Heidi (Adelaida Falcó López) participa en un nou 
projecte artístic de la galena Algepsar de Castelló com a comissalia de les 
exposicions_ La galena Algepsar esta situada al carrer d'Asensi, n° 4. 

SERVICIO PÚBLICO 

Qtpn°12 

------ Vinaros ------

24 horas viajes concertados 

6 6 698 197 

Per a públic familiar 
Horari: a partir de les 17.30 h 
Lloc: Biblioteca Munidpal 
Organitza Regidoria de Cultura i Educadó - lnongo- vi Makome - FelixAibo - La magia de Dario Piera - Blai Senebre - Lloren~ Giménez 

(Camerun) lnterculturalia 

(Comunitat Valenciana) 

(Catalunya) 

(Comunitat Valenciana) 

EXPOSICIÓ d'INCONSCIENTE COLECTIVO 

DE 18 A 21 HORES, DE DIMARTS A DIUMENGE 
FINA AL 21 DE MAR<;, Al' Auditori Munidpal. 

Organitza Regidoria de Cultura i Educadó. 

lnauguradó, 7 de mart;: a les 19.00 hores 

TEATRE: 'MAMA 10' 
de la companyia Engrata Teatre. 
DIJOUS 8 MAR<;, 22.30 HORES 

A l' Auditori Munidpal. 
Organitzen: Regidoria de Cultura i Teatres de la Generalitat 
Valendana. 

CONCERT MÚSIQUES DEL NORD DE L'ÍNDIA 
a carrec de Surya. 
DIUMENGE 11 DE MAR<;, 19 HORES. 

.,__. A l' Auditori Munidpal. Organitzen: Regidoria de Cultura i 
Educadó i IVM. 

"VIDA EMOCIONAL 1 PSICOSOMÁTICA 
A L'EDAT INFANTIL" 
a carrec de Pacual Palau Subiela, psicóleg clinic de 
l'Hospital de Sagunt 

ESCOLA DE FAMÍLIA 
DIMARTS 13 DE MAR<;, 19 HORES. 
A la sala d'actes de la Biblioteca Munidpal. 

TALLER DE RISOTERÁPIA 

a carrec de FRANCIS MONFERRER. 
DIUMENGE 18 DE MAR<;, 19:00 HORES 
A la Biblioteca Munidpal. Organitza Regidoria de Cultura 
i Educadó •• 

ALLADIN ANO THE WONDERFUL LAMP 

Teatre en Angles a carrec de: 
Alumnes de Quart, Cinque i Sise Curs de Primaria 

DIMARTS 20 i DIMECRES 21 DE MAR<; 
A l 'Auditori Munidpal. Organitza Regidoria de Cultura i 
Educadó. 

11 FIRA INTERCOMARCAL D'OFERTA FORMATIVA 
DIJOUS 22 DE MAR<; 

TALLERS D' ANIMACIÓ LECTORA 

22 d'abril Avions i objectes voladors 

l!egidoria de Cultura · ,¡ijuntament de Vinaros 



Lluís Gandia 1 Fotos: E. Fono/losa 
La Sociedad Musical La Alianza 
ofreció el pasado fin de semana dos 
conciertos que resultaron sumamente 
brillantes. El primero de ellos fue en 
nuestro Auditorio Municipal el sábado 
día 3 por la tarde y el segundo el 
domingo día 4 por la mañana en el 
Auditorio de Castelló. 
Había expectación en nuestra ciudad 
por escuchar a La Alianza. Desde 
hacía ya varios meses que no se 
escuchaba a nuestra banda y el 
aliciente extra del centenario provocó 
que el auditorio Ayguals de lzco 
presentara un lleno absoluto. 
Para esta ocasión el maestro director 
José Ramón Renovell escpgió un 
programa con cuatro obras que La 
Alianza nunca había interpretado, un 
programa atractivo para el espectador 
e interesante para los músicos por la 
diferencia de estilos entre cada una 
de las obras. 
El torico de la cuerda, un pasodoble 
de Luis Serrano Alarcón, sirvió para 
abrir boca. Un pasodoble de concierto 
que destacó sobretodo por el solo 
de trompeta que Emilio Salamanca 
interpretó magníficamente y que 
mereció el aplauso unánime del 
público asistente. 
La danza diabólica, de Joseph 
Hellmesberger, cambió por completo 
el ritmo del concierto . La Alianza 
demostró que sigue en la estela 
del pasado año y consiguió una 
interpretación rítmica, vibrante y con 
un estilo propio basado en el trabajo 
individual en beneficio del colectivo. 
En tercer lugar, se interpretó la obra 
de Hidas Frygies, Coriolanus, una 
suite que narra la historia del general 
Coriolanus desde que es desterrado 
de Roma hasta el momento de su 
muerte a manos del ejército que él 
mismo había preparado para la lucha. 

Coriolanus es una obra larga, con 
momentos de grandes sonoridades y 
momentos de gran intimismo a cargo 
de los diferentes solistas. La Alianza , 
bajo la batuta de José Ramón 
Renovell, maravilló a los asistentes, 
demostró ser una banda flexible, ágil 
y con una capacidad de adaptación 
envidiable a cualquier composición. 
Para finalizar el concierto se 
interpretó las Tres revelaciones para 
el Lotus Sutra de Alfred Reed. La 
interpretación de esta obra fue un 
broche de oro al primer concierto del 
centenario de nuestra banda. Una 
obra pensada para homenajear un 
movimiento budista y que obliga a las 
banda que la interpretan a ser capaces 
de hacer llegar al público todo aquello 
que el budismo intenta transmitir: paz 
y armonía. Y La Alianza, de nuevo, lo 
consiguió. De nuevo ovación de gala 
para los músicos y su director que 
ofrecieron como bis el pasadoble El 
torico de la cuerda. 
En la mañana del domingo, en el 
desplazamiento al Auditorio de 
Castelló, se interpretó el mismo 
programa que en el día anterior, pero 
en un escenario digno para nuestra 
banda. En el Auditorio castellonense 
La Alianza demostró otra vez que si 
tiene las condiciones adecuadas para 
hacer música su calidad se multiplica. 
Los músicos tenían espacio entre 
ellos, la sonoridad es fantástica y 
por consiguiente la música fluyó a un 
nivel casi perfecto. 
De forma excelente ha iniciado La 
Alianza su centenario. La progresión 
constante de nuestros mus1cos 
ha permitido en los últimos años 
alcanzar un nivel que ya quisieran 
para sí muchas ciudades de nuestra 
ciudad. Ahora solamente queda ya 
esperar el próximo concierto previsto 
para el mes de abril. 

dos conciertos 
extraordinarios 
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El puerto de Vinaros: notas históricas [IJ. 
Alfredo Gómez 
Podemos seguir a través de la prensa 
el revuelo que hay últimamente por la 
remodelación del puerto de Vinarós. 
Es una lástima que nuestro puerto 
esté en las condiciones en las que 
se encuentra, sin apenas ayuda de 
las administraciones y en un estado 
que no se merece nuestro puerto 
marinero. Uno de los que fuera el 
puerto más importante de Valencia, 
por sus características, se ha ido 
degradando paulatinamente. Un 
puerto que antaño no era tal y como 
lo conocemos hoy en día ya que 
los espigones son relativamente 
recientes, pero no por ello hemos 
de obviar que los embarcaderos de 
Vinarós han sido escenario de visitas 
reales, de flotas navales de primer 
orden, de embarco y desembarco de 
tropas, suministros y del embarque 
de los moriscos. 
El puerto de Vinarós ya era conocido 
en época de los templarios, por allá 
el siglo XIV. Poco sabemos de cómo 
era la rada en época templaria. Las 

excavaciones y el conocimiento del 
suelo firme, a falta de ilustraciones, 
nos han llevado a fijar un perfil 
costero que la definiría. Dos dibujos 
en que éste queda relativamente 
representado son muytardíos, peros in 
embargo muy significativos. Uno es el 
de Beuter, del año 1532, reproducido 
por Viciana unos años después, y 
otro un dibujo original coloreado que 
ejecutó un eclesiástico local como 
portadilla del 'Liibre de Aniversaris ' de 
la parroquial, fechado en 1645 y que, 
aún dentro de su visión imaginativa, 
nos dan una idea de qué era para sus 
contemporáneos ese puerto. Por otro 
lado, conservamos un levantamiento 
del fondo marino, ya muy tardío, pero 
que considerando la lenta evolución 
de la costa, perfila perfectamente la 
rada y denota el profundo calado que 
la hizo tan valiosa para el temple. Un 
punto bien diferente del fondeadero 
abierto que representaba Peñíscola, 
la playa de Benicarló o el inhóspito 
'Port fangós'. Y, además, teniendo en 
cuenta que los puertos más cercanos, 

ACTIVIDADES CASAL JOVE 

17.00h-
18.00h 

18.00b-
19'.00b 

191.00ft
l 0.00h 

20.~ 
21.00h 

Representación del puerto de Vlnarós a mediados 
del siglo XVII frente al portal de Sant Jaume. 

incluso en pleno siglo XVI , eran Salou 
por el norte y Gandía por el sur. 
En el dibujo del siglo XVII queda 
constancia de que existía un 'grao' a 
los pies de la muralla que cerraba la 
ciudad, lo cual si no era exactamente 
así poco debería diferir de la realidad 
del momento. De todos modos 
hay que poner de rel ieve, a estos 
efectos, que la rada era una cosa y 

las atarazanas otra diferente, con 
sus emplazamiento específicos y 
sus funciones propias. La rada dio 
vida a la ciudad y el astillero a un 
barrio marinero de características 
específicas, ya que en su entorno se 
conservó la tradición de los 'sogueros' 
y, con el tiempo, acabó siendo el 
emplazamiento del puerto artificial 
actual en el siglo XIX. 

• Actividades pendientes a comenzar: 

CURSO DE PHOTOSHOP, 

CURSO DE TEATRO GESTUAL, 

CURSO DE DANZA ORIENTAL 

¡AÚN QUEDAN PLAZAS! RESERVA LA TUYA 
cosoljove@Yinaro•.org 

964400314 
Cf Carren), 51 Vfnar05 



TREBALLEM PER 
PROJECTES Al BAIX MAESTRAl 
Al e r B ix Ma s ra he m comen~at una nova forma de treballar 
p r l m r s f p r als alumnes: Projectes de Treball. 
L' x rf • ne1a 's molt satisfactoria, positiva i motivadora per a 
o hom. C d aula ha elegit un camp de treball diferent adequant

s l u in r ssos 1 nivells. 
El proj e ón ls s gü nts: 

Primaria 2. Els tjgres; els lleons 

ReUg;ó. Les testes reUgjoses de l'any 



Vinarós, 1 O de mar<; del 2007 

Gaspar Redó, cap d'esports 

El deporte local continúa en positivo 

Mientras el Vinares C.F. daba un paso importante de cara a su salvación 
al vencer la pasada semana en Alcora, el equipo juvenil mantenía el tipo 
con un meritorio empate en el terreno del difícil Benicassim que le permite 
mantener vivas las aspiraciones de quedar campeón de liga. También 
el conjunto veterano del Vinares C.F. logró una magnífica victoria en el 
campo Cerval a costa del C.F. Ampolla, con lo que sigue de líder solitario 
del Campeonato de Veteranos Catalunya Sud. 
En fútbol sala tenemos la extraordinaria victoria del equipo senior 
femenino del F.S. Vinares-Cala Montero en Orpesa con lo que a falta de 
varias jornadas, prácticamente ya tiene el título de campeón provincial 
en el bolsilllo. También hay que destacar en balonmano la victoria del 
C.C. Vinares-Costa Vinares, que en un trepidante partido disputado 
en el pabellón polideportivo de nuestra ciudad se deshizo con todo 
merecimiento del "histórico" Club Balonmano Altea. 
Pero sin duda la gesta deportiva de la semana la protagonizó la atleta 
local Alba Sánchez al conseguir con gran brillantez la medalla de oro 
en la prueba de 1 O km marcha categoría junior de los campeonatos de 
España celebrados en Santa Eularia (Islas Baleares) 
Por todos estos éxitos felicitamos a estos clubes y a la atleta Alba 
Sánchez deseándoles que continúen en esta línea positiva. 

Rafael Marcos Simó 

Mejorando registros 
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La semana pasada decía que con la mejorla del equipo, lejos del Cervol se iba a 
conseguir puntuar en algún partido que otro, dicho y hecho. Por primera vez en lo 
que va de temporada el equipo fue capaz de enlazar dos victorias consecutivas, 
importantes no sólo por sumar seis puntos sino por los rivales, ante todo un 
Almassora y en el campo del Alcora, en el que había en juego algo más que tres 
puntos al estar ambos en la misma situación y al decantarse el average particular 
para el lado albiazul. Durante toda la temporada se ha dicho por activa y por pasiva 
que el equipo necesitaba enlazar dos victorias seguidas para remontar el vuelo, 
coger confianza y moral, ha tardado en darse esta circunstancia pero ha llegado 
en un momento vital. Los langostineros sólo sumaron de manera seguida en una 
ocasión, merced a una victoria en Almenara y tres empates, en el Cervol frente 
al Vila-real y Borriana y fuera en Alcalá, en lo que ha sido la mejor racha alblazul. 
También decia que las sorpresas iban a producirse jornada tras jornada y esta 
semana las ha habido no sólo por el resultado sino incluso por lo abultado de alguno 
de ellos. Maf'lana, oportunidad para seguir mejorando tanto estos registros como 
en la tabla ante un Orpesa venido a menos, pero que ha sido durante la mayor 
parte de la competición lfder por lo que no será un partido fácil, la emoción estará 
garantizada durante todo el partido. 

LA JORNADA 
El partido de los langostíneros en Alcora fue similar al jugado al de la semana anterior 
en el Cervol, gol tempranero y no dejar huecos en defensa buscando la contra. En 
la segunda parte se pudo ampliar el marcador pero un remate de Armando dio 
en el travesaf'lo y un penalti a J.J. pasó por alto para el colegiado. Destacar las 
victorias del Benicarló y del Borriol que vencia en Benícássím tras remontar un 3-0 
y la abultada derrota del Borriana en su campo por 0-4, el Almassora goleaba al 
Acero, el San Pedro perdia en Sagunt por un ajustado 3-2 y el Vilafamés vencla 
por la mínima al Vall d'Uixó, Alcalá y Sant Mateu volvían a perder frente Vila-real y 
Orpesa. 

JUVENIL 
Semanas atrás hacía mención sobre un partido que jugó el juvenil y que a la medía 
hora se suspendía cuando el marcador era favorable por 6-0. El equipo local sólo 
disponía de ocho jugadores y dos se retiraron por lesión y dije que la Federación 
tenía que tomar medidas para evitar que se den este tipo de circunstancias que 
luego alteran la competición. Esta semana se ha empatado en Benícássim y el 
juvenil ha perdido la primera plaza pero no por el empate, sino porque además el 
Edimed Borriana finalmente se ha retirado de la competición y todos los partidos que 
ha jugado en la segunda vuelta no se contabilizan por lo que el juvenillangostienero 
ha restado tres puntos y seis goles a favor quedándose segundo en la tabla a dos 
puntos del líder Vall d'Aiba, pero con un partido menos. La clasificación en estos 
momentos en la zona noble es: 1° Vall d'Alba con 47 puntos en 22 partidos, 2° 
Vinares 45 puntos en 21 partidos, 3° Morella 45 puntos en 22 partidos y 4° Platges 
de Torrenostra con 44 puntos en 22 partidos. 



Alba Sánchez, 
medalla d'or al Campionat d'Espanva 
Xavier Flores 
Les atletes vinarossenques que van participar en el Campionat d'Espanya de marxa en ruta, celebrat el diumenge passat a la 
localitat eivissenca de Santa Eularia des Riu , van brillar especialment en marxa en ruta . En aquesta ocasió, va destacar l'or 
assolit perla júnior Alba Sánchez (Medilast Lleida Unió Atlética) amb un temps de 50.30 en 1 O km. La classificació per equips 
va comptar amb la participació de Rebeca del Corte Uuvenil), del Club Esportiu Vinarós, que després de dos mesas i mig 
lesionada va tornar a participar en un campionat i va quedar en novena posició amb un temps de 56.12 i la seua companya 
d'equip, la també vinarossenca Andrea Cabré Uúnior), que va quedar en novena posició amb un temps de 57.55. 

Alba: "Entrenar al 
Centre d'Ait Rendiment 
m'ha tet progressar 
com a atleta" 

Contentissima per haver assolit el Campionat d'Espanya 
júnior de marxa en ruta, Alba Sánchez ens 

parla de la cursa i deis seus plans de futur. 
L'atleta vinarossenca, que l'any que ve 

puja de categoria, pretén dedicar
se professionalment a la marxa i 

un deis seus plans de futur és 
arribar a entrenar habitualment 

al Centre d' Alt Rendiment de 
Sant Cugat. 

El teu entrenador, Juan Manuel 
Camacho, ens ha comentat que 
al novembre vas entrenar amb 
!'entrenador nacional Josep 
Marín. 
Sí. Amb ell vaig entrenar al Centre 
d'Ait Rendiment (CAR) de Sant 
Cugat al novembre de 2006. Van 
ser tres setmanes d'entrenament 

molt intenses i allí em vaig adonar 
que els atletes són tan bons perque el 

seu entrenament és superior. Em van 
realitzar proves per polir detalls tecnics, 

com per exemple córrer damunt una cinta 
davant un espill per veure jo mateixa les meues errades. 

És molt diferent la freqüéncia d'entrenaments de la que realitzes aquí? 
A Vinarós entreno cada dia de 7 a 9 de la tarda. A Sant Cugat, tres dies per setmana s'entrena matí 

i tarda. Es realitzen més series i els entrenaments són molt més intensos i exigents. Al CAR he realitzat 
entrenaments que aquí mai no he fet. La primera setmana va ig tindre cruiximents i vaig arribar a pensar que no 

ho suportaría. Peró havia d'aguantar el ritme deis altres atletes, la qual cosa m'ha fet millorar moltíssim com a atleta. 
A més, he pogut aprendre de gent que ha competit en campionats d'Europa i del món, com Beatriz Pascual o José Ríos. 

Com es va desenvolupar la cursa? 
Vaig sortir molt rapida i em vaig trabar a gust amb el grup de sis atletes que érem al capdavant de la cursa. Als 2 km , la campiona d'Espanya 
del 2006, Lorena Castrillo, es va retirar en no poder aguantar el ritme, i al quilómere 4, l'atleta de I'Agrupació Atletica de Catalunya, Raquel 
González, es va despenjar. Ens vam quedar soles al capdavant 4 atletes, 2 de júnior i 2 de juvenils. Vaig arribar en solitari a la meta. 
T'esperaves guanyar la medalla d'or abans de la cursa? 
No. Lorena Castrillo i Raquel González eren , per mi, les favorites, i Rocío Bajo estava a un gran nivell i sabia que seria una seriosa rival. 
Et vols dedicar professionalment a aquest esport? 
M'agradaria. L'any vinent pujo de categoría i he de córrer 20 km, així que m'he de plantejar seriosament que vull fer. La meua idea és parlar 
amb Josep Marín per veure si l'any que ve puc entrar al CAR, que per mi és ellloc idoni per progressar com a esportista. Com a exemple, 
si la meua marca era 52 .30, després d'haver entrenat al CAR duran! tres setmanes vaig guanyar tanta forga que en la meua primera 
competició vaig realitzar un temps de 51 .55, la immediatament següent 51.05 i al campio d'Espanya 50.30. 



de marxa en ruta 
Juan Manuel Camacho: "Alba estava 
en una gran forma i io tenia bones 
sensacions en aquest campionat" 
L'entrenador Juan Manuel 
Camacho es va mostrar molt 
satisfet de la participació de 
les tres atletes vinarossenques 
de marxa en ruta. 

Com a entrenador, estara molt 
satisfet per aquesta medalla d'or. 
Per descomptat. He tingut el privilegi 
de veure la progressió d'Aiba des 
d'infantil i em sento molt satisfet. És 
la millar marxadora de Vinaros fins al 
moment. 
Quines sensacions tenia Juan 
Manuel Camacho abans de la 
cursa? 
Alba estava en molt bona forma i jo 
tenia bones sensacions en aquest 
campionat. La veritat és que va 
ser una cursa de gran rivalitat, una 
batalla impressionant. Sabia que 
estaria lluitant per les medalles, pero 
hi ha quatre o cinc marxadores d'un 
nivell molt similar i havien de donar
se les condicions optimes perqué 
assolís el primer lloc. 
Entre aquestes condicions, 
s'inclouen les meteorologiques? 
El clima mediterrani afavorix les 
nostres atletes i va en detriment de 
les del nord de la península. Durant 
la prava estavem a 25°C, no feia 
vent i la humitat relativa era elevada. 
Aquest factor jugava a favor nostre. 
Quines són les virtuts d'Aiba com 
a marxadora? 
~s una atleta molt constant en els 
entrenaments i quan competix ho 
dóna tot. En competició surt a ritme, 
se sap dosificar perfectament i sap 
jugar-se-la quan realment ha de fer
ho. A més, ha progressat molt des que 
va entrenar quasi un mes al Centre 
d'Ait Rendiment de Sant Cugat (CAR) 
amb Josep Marín, !'entrenador de la 
Selecció nacional. 
Li seguix els passos Rebeca del 
Corte? 
Rebeca té moltes qualitats, pero 

és jove i cal esperar i anar a poc a 
poc. Va afrontar aquesta competició 
havent estat lesionada i sense 
entrenar durant dos mesas i mig per 
una lesió i estic molt orgullós amb la 
seua participació en el campionat. 
Andrea Cabré també va disputar 
un gran campionat. 
Andrea va realitzar un gran temps. 
És una marxadora amb una gran 
capacitat de sacrifici i lliurament. 1 
aixo sempre dóna bons resultats. 
Ha augmentatel nivell de l'atletisme 
local des que es pot entrenar en 
pista? 
Sí. Ara s'entrena en millors condicions, 
o almenys en igualtat de condicions 
respecte a les atletes d'altres clubs. 
Per tant, la tasca diaria és una mica · 
més facil. 
Per que hi ha tant de nivell en 
marxa a Vinaros? 
Entre els anys 1986-1996, Ximo 
Guimera va ser un deis pioners de la 
Comunitat Valenciana en la promoció 
de la marxa. La seua tasca va deixar 
un fons facilment aprofitable. Des 
d'aleshores, Vi na ros ha tingut sempre 
bones marxadores. 
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Maunífics resultats en el Campionat 
Autonomic de pista cobena 
Emilio Querol 
Els atletes del Club 
Esportiu estigueren 
magnífics en el Campionat 
Autonómic de pista 
coberta que es realitza 
els dies 24 i 25 de febrer 
en el Palau d'Esports 
Lluis Puig de Valencia. 
D'una banda, el dissabte 
24, !'atleta cadet Anna 
Prats va participar en el 
Campionat Autonómic 
de proves combinadas, 
aconseguint un espléndid 
tercer lloc amb una 
puntuació de 2.279 punts, 
millorant la seua marca personal. En la 
prava deis 60 metres tanques millora 
la seua marca personal, realitzant un 
temps de 10.26 segons, també en salt 
de llargada aconseguí un gran salt amb 
4.97 metres, millorant novament la 
seua marca i en pes i en els 60 metres 
llisos aconseguí uns grans registres 
amb un llam;:ament de 8.61 metres i un 
temps de 8.54 segons en la cursa deis 
60 metres llisos. 
D'altra banda, el diumenge participaren 
els atletes infantils, en aquest cas, el 
Campionat Autonómic individual on 
els atletas aconseguiren millorar les 
seues marques personals en quatre 
de les set proves que realitzaren. 
D'una banda, Kevin Ripollés es 
proclama campió autonómic en salt 
de perxa amb una alyada de 2.31m, 
aconseguint millorar la seua marca, 

igualment que en la cursa deis 500 
metres llisos on aconseguí un temps 
d'1 '28"78 finalitzant en vuitena 
posició. Andrea Ruiz també puja al 
podi aconseguint la segona posició 
en el triple salt amb una marca de 
8.88 metres i una dotzena posició 
en salt de llargada amb 3.82 metres. 
Sofia Melissa aconseguí millorar la se 
ua marca personal en les dos proves 
en qué participa, primer en triple salt 
amb una marca de 8.41 m aconseguint 
la 5a posició i en els 500 metres llisos 
un temps de 1'34"21 finalitzant en 6a 
posició. També en triple salt hi participa 
Sergio Rodríguez aconseguint un salt 
de 7.81 metres finalitzant en 1'11a 
posició. Unes grans marques per als 
joves atletas que realitzen proves de 
pista que milloren dia a dia gracies al 
gran treball per part de Gaspar Mateu 
en la pista d'atletisme de Vinarós. 

Exit en el Campionat d'Espanva 
de mana en ruta 
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Aquest cap de setmana es va realitzar 
en Santa Eularia des Riu (Eivissa) el 
Campionat d'Espanya de marxa en 
ruta on participaren les atletes del Club 
Esportiu-Aigües de Vinarós, Andrea 
Cabré i Rebeca del Corte. Fou una 
cíta apassionant on participaren les 
millors. Les nostres atletes estigueren 
a un gran nivell , aconseguint amb les 
seues classificacions un meritori tercer 
lloc al podi per equips a la Selecció 
valenciana amb un total de 48 punts, 
darrere de la Selecció murciana amb 
50 punts i la madrilenya que fou la 

RICO 

......._ 
BALEARIA 

guanyadora amb 66 punts. Andrea, 
en categoria júnior, i Rebeca, en 
juvenil, participaren en la cursa deis 
1 O quilómetres on aconseguiren les 
dos la novena posició en les seues 
respectivas categories, destacant el 
bon temps realitzat per Andrea amb 
57'55" rebaixant en quasi un minut 
la marca de l'any passat i com no, la 
gran cursa per Rebeca que malgrat 
els problemas físics que esta tenint 
aquestes darreres setmanes lluita de 
valent perfinalitza la cursa aconseguint 
un excel-lent temps de 56'12". 
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basquet ____ _ 

Hav luz al final del túnel El equipo de la Valllogra una trabajada victoria 
sobre un Vinarós Augimar muy duro de pelar 

Importante encuentro el realizado por el Augimar-Vinarós pese a perder porque se vio 
otra actitud y entrega total. Nos hizo ver luz, buena luz, al final del túnel en el que 
parece se hallaba situado el equipo. 

JUNIOR FEMENÍ. PREFERENT 

77 JOVENTUT MARIANA OLIS SÓLLER 
70 VINARÓS AUGIMAR 

COLEGIADOS: Sr. A viles y Srta. Mulet. 
PARCIALES: 22-22,23-17, 12-13, y20-18 
AUGIMAR VINARÓS: Laura Gil (4), Ana 
(2), Abril (2), Estela (7), Eva (2), Patricia 
(7), Erika (26), Laura Jomet (14), Laura 
Pinto(6). 
Sin eliminadas. Consiguieron 24 rebotes, 
13 asistencias, 5 balones recuperados, 17 
perdidos y 18 personales. 
OLIS SÓLLER J.M.: Ferrari (16), Moreno 
(6), Lara (20), Odriozola (2), Gonzalez (5), 
Ramiro (9), Vega (17), Masip (2). 
Sin eliminadas. Lograron 34 rebotes, 16 
asistencias, 9 balones recuperados y 20 
perdidos, con 17 personales señaladas. 

(EXTRACTO DE LA CRÓNICA DE 
Miquel Bordoy Cano, Lokos x el 
baloncesto femenino) 
El partido se inició como se desarrolló 
en toda su totalidad, con una gran 
igualdad. El Vinarós Augimar venía 
dispuesto a repetir la victoria que 
obtuviera en su casa en la primera 
vuelta, y desde el principio apretó muy 
fuerte en defensa, dejando a Gisela Vega 
en sólo 4 puntos en el primer cuarto. 
Pero al cortar el paso a Gisela el 
perímetro quedó desprotegido. El 
Mariana anotó 4 de 5 en triples en 
los primeros 1 O. Silvia Lara, que 
anotó 1 O puntos en los primeros diez 
minutos, fue la máxima anotadora, 
junto con los 5 de Pao Ferrari. 
La defensa local no acababa de 
funcionar y la Cucha Erika Gómez 
aprovechaba sus balones y anotó 8 
puntos. Por lo demás, el peligro del 
Vinarós llegaba desde el perímetro, 
de la mano de Laura Jornet (8 pts -
2 triples-). Con toda esta igualdad , 
el primer cuarto se despidió 
con un 22-22 en el electrónico. 
En el segundo se elevó el nivel 
defensivo de las baleares, lo cual 
en el inicio (5-0 para el 27-22 en el 
arranque) les permitió lograr buenas 
canastas a la contra y en transición. 
Las visitantes se recuperaron y 5 
puntos consecutivos de Estela Ferrer 
nivelaban de nuevo la contienda, 29-
29. A partir de entonces se volvió al 
intercambio de canastas, fase en la 
cual apareció Gisela Vega (11 pts y 
4 reb en el cuarto) para mantener a 
las suyas, mientras que en las que 
dirige Ray Santana volvió a ser Erika 
el referente ofensivo con 7 puntos. 
No fue hasta el último minuto y medio 
en que la buena defensa sollerica 
logró sus mejores frutos, estropeando 
levemente el trabajo visitante , con 
un parcial de 9-0, para el 45-39 que 
reflejaba el marcador al descanso. 
A la vuelta de vestuarios se vivió un 
tercer cuarto bastante errático por parte 
de los dos equipos -véase el parcial 
final del cuarto , 12-13. Las locales 
no aprovecharon para sentenciar el 
partido y ambos equipos siguieron 
intercambiando imprecisiones. 
Gisela Vega trabajó la pintura en 

defensa, donde se vio las caras con 
Abril García (ambas capturaron 3 
rebotes cada una , pero de nuevo 
las visitantes volvieron a secar a la 
argentina que no consiguió anotar). 
En el último siguió la tónica de los 
dos primeros asaltos, produciéndose 
un intercambio de canastas que 
favoreció a las locales. Un triple de 
Erika Gómez estrechó el margen 
hasta los 3 pts , 61-58, transcurridos 
dos minutos del cuarto, pero fue a lo 
más que se acercaron las chicas de 
Ray Santana, que vieron como la falta 
de concentración les hacía cometer 
errores que les impedían acercarse 
y poner en problemas a las locales. 
En los últimos minutos lo volvió 
a intentar el Augimar Vinarós con 
más corazón que fuerzas, pero 
ya sólo pudieron ver como el 
partido se lo llevaba un Olis Sóller . 
Positiva actuación, por la reacción del 
equipo tras los últimas actuaciones, 
aunque debe centrarse más para dar 
lo mejor de sí mismo, este sábado con 
la visita del equipo Zaragozano La 
Bella Easo-Casablanca, su actuación 
será un claro indicativo de si esa luz no 
es ilusoria, el conjunto vinarocense ha 
demostrado que puede, y esto no ha 
sido una ilusión. Que las veamos por 
fin en un buen encuentro y disfrutemos 
de este deporte. Este sábado a las 7 y 
media todos al pabellón. 

CADETE MASCULINO 
44 E.B. VILA-REAL, 44 
64 MC DONALD'S·BECERVI VINARÓS 

VINARÓS: Joaquín (20), lvan (6), Marc 
(2), Héctor (14), Paco, Sergi, Manolo (2), 

Jesús (3), Alan (8), Raúl y Chechu (9). 

Prometedor encuentro por el trabajo 
desarrollado en pista, pero que 
será sólo el inicio de un buen futuro 
deportivo si continúan en esa línea de 
esfuerzo y entrega. Lamentar la lesión 
de Chechu que le mantendrá unas 
jornadas alejado de las canchas. 
Este sábado, descanso de 
encuentro pero no de trabajo en los 
entrenamientos, a tope. 

RESULTADOS Jornada 22 (03/03/2007) 

ICARO JOVENT PALMA- CADÍ LA SEU D'URGELL 

C.B. UNI-CAJACANARIAS- IRLANDESAS 

GESPROARQ VILADECANS E. - NEXUS C. B. OLESA 

LA BELLA EASO CASABLANCA- SEGLE XXI 

OLIS SÓLLER JOVENTUT MARIANA- AUGIMAR VINARÓS 

DON PISO GIRONA- FEMENÍ SANT ADRIA A 

U.E. MATARÓ- ISLA DE TENERIFE AGUERE 

CLASIFICACIÓN JORNADA 

Equipo P.J 

1 CADÍ LA SEU D'URGELL 22 

2 OLIS SÓLLER JOVENTUT MARIANA 22 

3 GESPROARQ VILADECANS ESTRUSAL 22 

4 NEXUS C. B. OLESA 22 

5 ICARO JOVENT PALMA 22 

6 C. B. UNI-CAJACANARIAS 22 
7 AUGIMAR VINARÓS 22 

8 IRLANDESAS 22 

9 DON PISO GIRONA 22 

10 FEMENÍ SANT ADRIA A 22 

11 LA BELLA EASO CASABLANCA 22 

12 SEGLE XXI 22 
13 ISLA DE TENERIFE AGUERE 22 
14 U .E. MATARÓ 22 . , .. :WJ • . · • :.-t<.U•T.I.•.l<JJ<{• • 

CADÍ LA SEU D'URGELL- U .E. MATARÓ 

ISLA DE TENERIFE AGUERE- DON PISO GIRONA 

FEMENÍ SANT ADRIAA- O LIS SÓLLER JOVENTUT M. 

AUGIMAR VINARÓS - LA BELLA EASO CASABLANCA 

SEGLE XXI- GESPROARQ VILADECANS ESTRUSAL 

NEXUS C. B. OLESA- C.B. UNI-CAJACANARIAS 

IRLANDESAS - ICARO JOVENT PALMA 

GRUP "1" 

59 PROMOCIONES PERIS-UPV 
35 GRUPO INMOBILIARIO VINARÓS 

GRUPO INMOBILIARIO VINARÓS: 
Laura (6), Claudia , Alba (5), Sonia 
(2), Aida (1 ), Celina (8), Ana (3), 
Lara (4) , Arantxa (4), Tamara i 

Sara (2) 

Clara i contunden! derrota del junior 
femení del C.B. Vinarós, davant un 
rival que, si bé no és superior técnica 
ni físicament, si es va mostrar més 
encertat de cara a cistella i, el que 
es més importan!, va mostrar més 
agressivitat i actitud al llarg deis 40 
minuts. El dimecres dia 7 i el dissabte 
di a 1 O (15:00 hores). Esperem que es 
puguen aconseguir dues victóries per 
a continuar treballant en motivació i 
il ·lusió. Sort. 

59-62 03/03/2007 18:00 
54-51 03/03/2007 18:30 
63-59 03/03/2007 18:30 
68-56 03/03/2007 18:00 
77-70 03/03/2007 18:30 
73-53 03/03/2007 18:00 
74-57 04/03/2007 12:00 

P.G P.P P.F P.e PTO R. 
21 1 1656 1398 43 8 
17 5 1680 1416 39 1 
16 6 1480 1342 38 3 
15 7 1546 1364 37 -3 

13 9 1537 1498 35 -3 

11 11 1400 1429 33 2 
11 11 1506 1478 33 -3 

10 12 1334 1334 32 -5 

9 13 1355 1449 31 3 
9 13 1247 1369 31 -1 

8 14 1528 1595 30 3 
7 15 1258 1444 29 -1 

4 18 1467 1629 26 -2 

3 19 1277 1526 25 1 

10/03/2007 19:45 

10/03/2007 17:00 
10/03/2007 18:00 
10/03/2007 19:30 
10/03/2007 17:00 
10/03/2007 19:15 

11 /03/2007 12:00 

- FOSAS SÉPTICAS - REDES ALCANTARILLADO - DESAGÜES 
- BÚSQUEDA Y LOCALIZACIÓN DE ARQUETAS 
Y DESAGÜES ENTERRADOS 

- ASPIRADOR DE AGUA PARA PEQUEÑAS INUNDACIONES 
EN LOCALES COMERCIALES, PARKINGS, PISOS ETC ••• 

.a.•g!!!WaJNtjNrf'l , s.l. -MANTENIMIENTO DESAGÜES COMUNITARIOS 

Avda. Zaragoza, s/n 
Apdo.538 

Tel. 964 45 52 82 
Móvil617 31 73 45 

12500 VINAROS 
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futbo~l -~----~-~--~--------J 
El Vinaros sigue su línea ascendente en Alcora 

FICHA TÉCNICA 
ALCORA: Raúl, Juanvi (Jesús, min 76), 
Arturo, Touré, Melchor, Carlos, Manu, 
Luis (Clemente, min 26), Michel (Cristian, 
min 53), Jorge (Sergio, min 57) y Pepo. 
VINARÓS: Marc, Pedro, Cristian, Vicente, 
Cristian 11 , Ernesto, Annando, Javi (Saúl, 
min 53), Sergio, Agustín (Kamal, min 56) 
y Valentín (Marcos, min 46). 
ÁRBITRO: Moltó Egea, del colegio 
valenciano, ayudado por Cebrián Miguel 
y Femández González. Mostró ta~eta 

amarilla al local Luis y a los visitantes Marc 
y Annando. GOL: 0-1 min 6: Annando. 

• 
J. G. E. P. G.F. G.C. PTOS. 

1 Vila-real e 24 14 7 3 54 23 49 
2 Almassora 24 12 8 4 45 22 44 
3 Orpesa 24 12 7 5 31 15 43 
4 Vilafamés 24 13 3 8 41 33 42 
5 Benicassim 24 12 6 6 30 24 42 
6 Sant Jordi 24 11 7 6 45 26 40 
7 Almenara 24 12 4 8 37 28 40 
8 Saguntino 24 10 8 6 39 22 38 
9 Acero 24 10 8 6 41 29 38 

10 Borriana 24 10 7 7 38 28 37 
11 Vall d'Uixó 24 10 4 10 37 33 34 
12 San Pedro 24 6 12 6 27 30 30 
13 Vínaros 24 7 7 10 20 30 28 
14 Alcora 24 7 4 13 24 39 25 
15 Benicarló 24 6 7 11 23 41 25 
16 Barrial 24 6 3 15 34 48 21 
17 Sant Mateu 24 1 6 17 16 60 9 
18 Alcala 24 1 4 19 14 65 7 

INCIDENCIAS: Partido disputado 
el pasado sábado por la tarde, en 
el municipal El Saltador, ante unos 
doscientos espectadores. El partido 
estuvo detenido durante unos veinte 
minutos por la grave lesión del jugador 
local Juanvi. 

Texto y Fotos: Vícent FerrerNínarós 
El Vinarós supo defender muy bien 
el gol conseguido por Armando a los 
seis minutos de partido, en una de las 
pocas ocasiones de gol que se crearon 
a lo largo de la primera parte. El Alcora 
intentó tomar el mando del partido, pero 

Borriana 

Almenara 

Alcora Acero 

Orpesa Vinarós 

Benicarló 

Saguntino 

Vilafamés 

no pudo hacer nada ante la disciplina 
de juego del conjunto vinarocense. Tras 
el descanso poco más, y con la lesión 
del juvenil Juanvi, el partido acabó por 
perder toda su tensión, lo que benefició 
al equipo que entrena Santi Forner. 
Un partido donde los tres puntos eran vitales 
para ambos equipos, que están luchando 
por salir de su delicada situación en la tabla, 
quizás por ello el fútbol fue poco atractivo 
para los aficionados, ya que el Vinarós, 
tras conseguir mar-car, fue a lo práctico, a 
defender con orden, pero sin cerrarse atrás 
a cal y canto, sino presionando en la línea 
medular para que el rival no tuviese tiempo 
de pensar en crear jugadas. Una táctica 

Borriana 

Almassora 

Alcora 

Orpesa 

Benicarló 

Saguntino 

Vilafamés 

muy bien empleada que a la postre les dio 
la victoria, pese a que al final se padeció 
un poco cuando los locales se lan-zaron a 
un ataque desesperado, que como suele 
ser habitual, si se defiende con orden no 
pasa nada, pues el rival juega más con el 
corazón que con la cabeza. 
Cabe destacar el buen debut del portero 
Marc, bastante tranquilo en la primera 
parte, donde prácticamente fue un mero 
espectador. 
Este domingo el Vinarós recibe a uno 
de los gallitos del grupo, el Orpesa 
y de nuevo los tres puntos son muy 
importantes para los dos equipos, pero 
en este caso por motivos bien distintos. 

TROFEO PEÑA 1 

MAORIOISTA 1 

VINARÓS 1 

MAXIMO 
GOLEADOR 

1 

VINAROS C.F. , 
JUGADOR GOLES 

J. J. 5 

POL 4(1 P) 

MASIP 

ESPINOSA 2 

ARMANDO 2(1 P) 

SAÚL 

CRISTIAN 

VALENTIN 

PROPIA PUERTA 

Automobil Club 
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natació 1- baodbol 1- marató popular ____ -=-

lntensa activitat del Club Nata ció Vi na ros -Cala Montero el passat cap de setmana 
El Club Natació Vinaros-Cala Montero tenia tres fronts en que competir 
Club Natació Vinarós - Cala Montero 
e JÚNIORS 1 ABSOLUTS 
D'una banda, els més grans deis nostres 
nadadors es van desplagar a Valencia 
per participar en el Campionat Autonomic 
d'hivern de les categories júnior i absolut. 
Van participar 25 equips de la Comunitat 
Valenciana, amb un total de 262 
nadadors. 
El Club Natació Vinaros-Cala Montero va 
estar representa! pels següents nadadors: 
Carlos Astor, David Reverté, Héctor Carceller, Marc 
Garcia, Marc Rubert, Carla Comelles, Noelia Vallés, 
Maria Garcia i Noemi López. 

i 1998), disputaven a la Piscina Servol de 
Vinaros la cinquena jornada de la IX Lliga 
Territorial. 
Es va competir en 100 m lliures i en relleus 
8x50 m lliures. Els nostres nadadors van 
ser: Joan Ferrer, David León, Xavi Bordes, lvan 
Siurana, Laia Casanova, Eva Benito, Lara Pla, Héctor 
Segura, Juan José Martinez, David Miranda, Jesús 
Sancho, Eric Folch, Dany Brites, Cristian Pascual, 
Aitor Caseres, Toni Fariñas, Juan David Banasco, 
Marc Casanova, Aroa Guadix, Ariadna Siurana, Mireia 
Queralt i Violeta Marinero. 
Els resultats més destacats van ser: 
- Nascuts el 1998: en 100 m lliures, Joan 
Ferrer 3a posició, Xavi Bordes 5a posició, 
David León 6a posició i Laia Casanova 8a. 
- Nascuts el1997: en 100m lliures, 3r Jesús 
Sancho, 5é David Miranda i 6é Héctor 
Segura i 5a Aroa Guadix. 
- Respecte als relleus, tan sois teníem 
representació en categoría masculina, on 
vam aconseguir la victoria. m lliures i 200 m papallona. 

L'actuació deis nostres nadadors va ser en 
conjunt molt bona; destacant, especialment 
en la categoría júnior, on vam aconseguir sis 
medalles (una de plata i cinc de bronze ) 
L'equip masculí de relleus júnior, integrat per 
Carlos Astor, Marc Rubert, David Reverté 
i Marc Garcia, va tindre una magnífica 
actuació. Es va proclamar subcampió 
autonomic en la prava de 4x200 metres 
lliures i va obten ir el bronze en 4x1 00 m 
lliures. La resta de bronzes assolits van 
ser per: Noemí López, en 200 m esquena; 
Noelia Vallés, en 200 m papallona, i Marc 
Garcia, en 200 m i en 400 m lliures. 
e G1 (ELS MÉS JOVES) 
D'altra banda, el dissabte dia 3 els joves 
integrants de la categoría G-1 (anys 1997 

e G2 (ANYS 1995 i 1996) 
Finalment, el diumenge dia 4, tenia lloc a la 
piscina Servol de Vinaros la 5a jornada de 
la IX Lliga Territorial per a la categoría G-2 
(anys 1995 i 1996). 
A més de la prova de relleus 8x50 m lliures, 
van competir en les disciplines de 50 m 
lliures i 200 m estils els nascuts el 1996, 
mentre que els de l'any 1995 ho feien en 100 

Un total de 27 nadadors i nadadores 
ens van representar: Alex Sebastia, Juan 
Luis Prades, Raúl Segura, Judith Sanz, Ana 
Roca, Montse Salvador, Marina Pla, Arantxa 
López, Toni Bordes, Albert Castañeda, Joan 
Compte, Joel Segura, Francesc Adell, Guillem 
Segura, Marc Segura, Gerard Benito, Guillem 
Fusté, Guillem Macip, Ruben Ortega, Guillem 
Casajuana, Pilar Palmeiro, Anna lbáñez, Ana 

Lleixa, Ainara Juanena, Nerea Hemández, 
Maria Jovani i Sonia Lorente. 
Amb aquesta categoría, cal destacar 
la prava de relleus 8x50 m lliures, en 
que tant els xics com les xiques van 
aconseguir la segona posició. L'equip 
masculí del C. N. Vinaros va lluitar fins 
a l'últim moment per la victoria, que 
finalment es va escapar per només 
unes décimes de segons. 

CLUB BALONMANO VINARÓS 

Ganamos v creamos afición 
SENIOR MASCULINO 
COSTA VINARÓS 28 
ALTEA 26 
COSTA VINARÓS Carlos y Pivo 
(porteros), Sean (5), Joan, Jesús, Pipa 
(11 ), Serrano, Sasa (2), Máximo (2), 
Pablo (3),Rafel (4), Jhonny (1 ), Martorell 

Mañana y tarde de las que nos gustan 
y sobre todo si se gana, pero queremos 
decir que empezando por la liga escolar, 
Manolo Balagué, pasando por el Juvenil y 
cadetes femeninas y terminando con los 
senior, fue un día para recordar. 
Victoria merecida la del sábado en 
Vinarós, ya que quien nos visitaba no era 
"moco de pavo"; un equipo que sabía a 
qué jugaba y sólo quería la victoria ya 
que así se clasificaba para la liga de 
ascenso, pero no sabía que ante sí tenía 
que enfrentarse a un Vinarós que cada 
día va a más y que en estos momentos 
seriamos líderes de la segunda vuelta . 
El partido empezó con una salida 
del Vinarós que poco a poco se fue 
adelantando en el electrónico por dos 
o tres goles, pero el Altea estaba allí y 
llegamos a la mitad de la primera parte 
con un 14 a 12. 
En la segunda parte, el Costa Vinarós 
salió a ganar demasiado pronto el partido 
y aquí empezaron los nervios, y así el 
Altea a falta de 10 minutos, nos empató 
21 a 21 llegando a falta de 5 minutos 
con un 25 a 26. Pero un tirón del Costa 
Vinarós nos puso con un gol de ventaja y 
a falta de 17 segundos, Rafa culminó una 
victoria trabajada y sobre todo merecida. 
En resumen, bonito partido ante un gran 
equipo que seguro militará en 1" nacional 
el año que viene. 
Este sábado volvemos a jugar en Vinarós 
contra el Agustinos de Alacant, penúltimo 
clasificado, pero que en su feudo nos 

ganó de 8 goles y esperamos la misma 
participación de aficionados para este 
sábado 10 de marzo. ¡Todos al pabellón! 

CADETE FEMENINO 
20 CABANES 
24 COSTA VINARÓS 

¡TODA LA LIGA SIN PERDER! 
Las campeonas provinciales disputaron 
con nervios un partido dificil , ya que 
se enfrentaban al segundo clasificado, 
pero no quisieron terminar la liga sin 
otra victoria y ganaron en Gabanes 
a un rival difícil y peleón. El partido 
empezó con muchos nervios y pérdidas 
de pelotas (demasiadas para nuestras 
chicas), pero siempre por delante del 
electrónico. Queremos destacar que en 
este partido, el Gabanes iba de estreno, 
con un pabellón muy bonito y unas 
instalaciones muy buenas (a ver si lo 
podemos estrenar nosotros algún día, tal 
y como el deporte de Vinarós se merece). 
Se llegó al descanso con un 6 a 10, pero 
en la segunda parte el Gabanes se la jugó 
y fue a por todas llegando a un gol de 
Vinarós, pero un apretón de las nuestras 
al final, nos llevó a la victoria. 
Toda la directiva, queremos felicitar 

a nuestras chicas y a su entrenador 
Javi Mateu, el baluarte para que sean 
campeonas. 
¡Muchas felicidades, chicas! 

pues el rival aún jugando en su casa no 
fue equipo para los nuestros. 
Mejoró en defensa y con un buen ataque 
nos llevamos los dos puntos notándose 
la vuelta a los entrenamientos después 
del carnaval, ya que el estado físico se 
demostró en la cancha. 
En resumen, buena temporada aunque 
con un aprobado justo, pero con la 
esperanza de que el año que viene el 
equipo vaya a más, no sin que antes 
se juegue la Copa Federación con la 
esperanza de estar en los puestos de 
arriba, pero para esto hay que seguir 
entrenando para poder conseguir la 
mejor posición . 
Desde el club felicitamos a los juveniles, 
aunque hubiéramos querido más. 

MARATÓ POPULAR de VINARÓS 
Enguany també hi ha MARATÓ! 

El proper 22 d'abril és la data de la celebració de 
la XVIII edició de la Marató Popular de Vinarós. 

Són 9,5 quilómetres de cursa on podem comen9ar afer salut, 
practican! una activitat física regular i moderada. Recordem 
que aquesta és una CURSA POPULAR i NO COMPETITIVA. 
L'any passat hi van participar més de 1.800 persones, enguany 
l'objectiu és seguir fent la cursa més gran i arribar fins al 2.000 
participants, anima'! a ser un deis participants, et divertiras. 
Aquest any s'ha decidí! CANVIAR EL RECORREGUT, ja 
que des de l'organització d'aquest esdeveniment creiem que 
seria mol! interessant que la cursa passés per la nostra nova 
instal·lació esportiva, la pista d'atletisme. Aquesta instal ·lació 
es va inaugurar !'octubre del 2006 i representa la culminació 
d'un somni pera molts vinarossencs. Molts deis vinarossencs 
no han gaudit d'aquesta instal·lació i per aixó volem que ho 
puguen fer passant per dins de la mateixa pista duran! la cursa. 
A més, creiem que aquest recorregut és més atractiu per als 
esportistes i evitem, d'aquesta manera, passar per !'anterior 
recorregut, que actualment es !roba mol! deteriora! per les 
obres de la futura depuradora. 
Caminar és l'exercici lisie més senzill i natural que existix; 
millora l'oxigenació general, regula les funcions digestives, 
prepara peral son reparador i permet guardar, siga quina siga 
l'edat, condicions físiques satisfactóries. 
Recordeu que la Marató Popular de Vinarós és una prova 
oberta a la participació de tothom, del seu esperit no competitiu 
s'extrau que tot aquell que recorrega els 9.500 metres, tant se 
val corren! o caminan!, sera el veritable CAMPIÓ. 
A la Marató Popular de Vinarós, hi hauran regals per a tots 
els participants: samarretes, diplomes, servei de massatge, 
refrescos, sardinada, i més sorpreses. 

En breu mostrarem el NOU RECORREGUT! 

Corren! o caminan!, tot valdra, aquí si que és cert que el més 
importan! és PARTICIPAR. 

Fes salut i surta moure't! També et divertirás! 
Patrocina: 

Associació de Comerciants de Vinarós 
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Campeonato Veteranos Catalunya Sud 

El equipo veterano, 
líder de la competición 

3 A. V. VINARÓS C.F. 

O A. V. L'AMPOLLA 

A.V. VINARÓS C.F: Cuartero, Benja, 

Carlos, Ferrá, Martínez, Vázquez, 

Carbó, Aníbal , Juanjo, Raúl , Chimo, 

Piñana , Jaime, Visen!, David, Juando, 

Jeita y Eric. 

GasparRedó 
Muy difícil se le pusieron al equipo local 
las cosas en el encuentro disputado la 
pasada jornada en el campo Cerval, 
donde se enfrentaba a un disciplinado 
y correoso rival que no dio nunca su 

Campeonato Regional Juvenil 

brazo a torcer aguantando muy bien 
a los hombres que prepara Diego 
Roa , que tuvieron que sacar toda 
su sapiencia futbolística para poder 
ganar a un digno contrincante que 
además mostró una gran deportividad . 
Así es como se debe jugar a fútbol, 
no como algún que otro equipo que 
está compitiendo en esta liga y que es 
la antítesis del deporte en general y 
en este caso del fútbol en particular, 
que lo único que hace es dar un 
nefasto ejemplo a la juventud por su 
antideportividad . 
Los goles del equipo local fueron 
conseguidos por Piñana y David (2). 

Reparto de puntos 
en Benicllssim 

C.D. BENICÁSSIM 

VINARÓS C.F. 

VINARÓS C.F. JUVENIL: Toni , Chus , 

Álex, Alberto, Ovidio , Balfagón, 

Snoopy, Carlitas, Ernesto, Osquitar y 

Cuca. También jugaron Jhony y José 

Mari. 

Buen partido el disputado la pasada 
jornada en el terreno de juego del 
Benicássim, donde tanto el equipo 
local como el Vinarós pusieron 
mucho empeño y ganas de decantar 
el resultado a su favor, lo que 

motivó que se viera un encuentro 
muy movido a base de rápidas 
jugadas bien hilvanadas pero que 
se perdían cuando llegaban a las 
correspondientes áreas muy bien 
defendidas, de aquí la escasez de 
goles fuera notoria, ya que al final 
del encuentro, marcando primero 
el equipo local a los 86 minutos 
empatando el juvenil ya en tiempo 
de descuento Ovidio rematando una 
gran jugada. 
La próxima jornada se disputará un 
trascendental partido en el campo 
Cerval contra el líder C.D. Vall d'Aiba 
el sábado a las 16 horas. 
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tenis 
Circuito Cat-Val-Finesplast 

ínuel Verue v Joel Ferrer, en la final 
del torneo del Club de Tenis Serramar 

Escuela Club de Tenis Vinar6s 
Tras la finalización del segundo 
torneo del circuito Cat-Val 2007, 
en las instalaciones del Club de 
Tenis Amposta , se ha comenzado el 
tercer torneo del circuito Cat-Val , en 
las instalaciones del Club de Tenis 
Serramar de la localidad de San! 
Caries de la Rapita . 
Bajo la dirección de Francisco Romeu, 
como juez árbitro del campeonato, 
este fin de semana y en horarios de 
tarde, se celebrarán las finales y a 

continuación la entrega de galardones 
a los campeones y subcampeones del 
torneo. Agradecimientos a la empresa 
Finesplast, patrocinador del circuito 
Cat-Val 2007, que colabora una vez 
más en el desarrollo de este evento 
deportivo. 
Tras la disputa de las primeras 
eliminatorias, y durante tres 
fines de semana consecutivos , 
se han desarrollado los partidos 
correspondientes a este campeonato. 
Tras llegarse a las finales, dos alumnos 

de la escuela del 
Club de Tenis Vinarós 
optan por el título. Los 
jugadores Ángel Verge 
y Joel Ferrer, que dado 
su buen hacer y estado 
de forma , han sabido 
llegar a esta última 
ronda del torneo. 

~ ..,....,._,.....,.,....,..,.._dd ~a. 

Cerca de conseguirlo 
han estado Antonio 
Mata en categoría 
cadete, Diana Erales en 
infantil y Álex Barreda 
en alevín, que pese a 
llegar a las semifinales, 
no pudieron arrancar la 
victoria para acceder a 
la final de su categoría. 
También el resto de 
alumnos de la escuela 
de tenis del Club de 
Tenis Vinarós hicieron 
un papel brillante 
en sus categorías y 
partidos, pese a que en 
algunos casos no haya 
sido la victoria lo más 

e-. o~~....,._ .. ,.........,...~-~._.,..,.. __ , ... ~ 
................ ..__... .................. ~-- ... significativo. 

....... 

EMPRESA PROMOTORA-CONSTRUOORA 
de Vinoros, necesito paro incorporación inmediata 

ADMINISTRATIVO/A 
mn experiencia para departamento de contabilidad. 

lnteresafb mandar Currículum Vdoe y fotografio al Ap. Correos 57 6. 
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Club de Tenis Vinares 

Sendas victorias del Club de Tenis 

Club de Tenis Vinar6s 
Nueva victoria de los equipos tanto masculino como femenino del Club de Tenis 
Vinarós, en el campeonato de la Comunidad Valenciana por equipos de club 
absolutos, disputados el pasado fin de semana, con lo que aspira a estar entre 
la élite del tenis valenciano, y de esta manera colocarse entre los mejores clubes 
de la comunidad. 

ABSOLUTOS FEMENINO: 
CAMPEONAS DE GRUPO 
Este pasado fin de semana, se disputó el segundo partido de la liguilla inicial con 
un desplazamiento al Club de Tenis Almenara . 
La victoria colocaría al equipo femenino absoluto como campeón del grupo y 
como consecuencia entrar a la disputa de la fase eliminatoria, con el título en 
juego de la Comunidad. 
El resultado final, victoria de las vinarocenses por 5/0. 
Nuestras jugadoras vencieron con autoridad , viendo así la diferencia de nivel que 
existe entre ambos clubes. 
Las artífices de esta victoria fueron la jugadora n° 1 Vanesa Manya, con el 
partido más difícil , que venció 6/2 7/5, en un partido irregular por las alternancias 
en el segundo set, pero que se decantó por la madurez y experiencia de la 
vinarocense. 
Elena Caldes, jugadora n° 2, sin problemas, al igual que nuestra jugadora n° 
3 Rita Verge, ambas con autoridad y firmeza no dieron ninguna opción a sus 
oponentes y con idéntico resultado resolvieron sus encuentros por 6/0 6/1 . 
Una vez jugados los tres individuales, los dobles fueron mero trámite pero se 
demostró una vez más la gran diferencia entre los dos clubes. Así la pareja n° 
1 Vanesa Manya-Rita Verge vencieron con suma facilidad 6/2 6/1, y la pareja 
n° 2 Elena Caldes y Sonia Val , ésta última con muy buenas sensaciones en su 
recuperación , hicieron lo propio y con idéntico resultado . Finalizó la confrontación 
con un 5/0 para el Club de Tenis Vinarós, proclamándose campeonas de grupo y 
accediendo a la segunda fase del torneo, que comenzará a disputarse el día 24 
de marzo. 

SEGUNDA VICTORIA DEL EQUIPO 
DE TENIS ABSOLUTO MASCULINO 
El equipo masculino del Club de Tenis Vinarós sigue su marcha, tras las damas, 
para alcanzar el puesto de campeón de grupo, que les dará el paso a disputar la 
siguiente fase del campeonato de la Comunidad Valenciana por equipos de club 
absolutos. 
En esta ocasión, venció al equipo del Club de Golf Costa Azahar con un resultado 
total de 8 a 1 . 
Dado el juego y la veteranía de los jugadores, salvo un partido, el resto fueron 
victorias cómodas y casi apabullantes de los vinarocenses, como así lo demuestran 
los resultados. 
Los jugadores del Club de Tenis Vinarós que disputaron esta confrontación y sus 
resultados fueron : 
Jugador n°1 Hugo Verge, que venció 6/0 6/1 
Jugador n°2 lvan Ayza, que venció 6/0 6/1 
Jugador n°3 José M" Moreno, que venció 6/3 6/0 
Jugador n°4 Osear Boix, que venció 6/0 6/1 
Jugador n°5 Jaime Asensi , que venció 6/2 6/0 
Jugador n°6 Isaac Beltrán , que perdió 6/1 6/0 

Los dobles, una vez resuelta la eliminatoria, también cayeron del lado del equipo 
del Club de Tenis Vinarós siendo las parejas y resultados los siguientes: 
Doble n°1 Hugo Verge-lvan Ayza, que vencieron 6/0 6/1 
Doble n°2 José M" Moreno-Óscar Boix, que vencieron 6/2 6/2 
Doble n°3 Isaac Beltrán-Jaime Asensi , que vencieron 6/3 6/1 

En definitiva, un paso más, cumplido para alcanzar el ansiado título de la 
Comunidad. 
Este fin de semana se disputará el partido entre el Club de Tenis Vínarós y el 
Club de Tenis Borriana en absoluto masculino, donde, de ganar los vinarocenses, 
lograrán ser campeones de grupo y acceder directamente al cuadro final de la 
segunda fase. 
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Andrés Albiol 

'Boires i mestrals' 
El pasado domingo por la tarde, una espesa barra de niebla húmeda , que proce
día del mar, avanzó lentamente hacia la costa , para instalarse durante unas ho
ras. Tras disiparse siguió reinando la calma, y nuestras flotas pesqueras de tras
mallo y cerco salieron a faenar con comodidad. Luego a mitad semana, no tardó 
en cambiar la climatología y unas turbonadas precedieron al viento huracanado 
de mistral , que hizo acto de presencia en alta mar y parte del litoral, dificultándoles 
la labor extractiva. 
La pesca de arrastre suele ser la menos perjudicada por las inclemencias meteo
rológicas, ya que los bous faenan con un tipo de arte recio que van arrastrando 
sobre el fondo marino, y por lo tanto, los vendavales o marejadas les afecta poco. 
Sus capturas fueron a base de langostino a 40 €/kg, calamar a 30, salmonete a 9, 
pescadilla de 5 a 9 (según grosor) , miseria a 10, galera a 8, caracol a 7, peluda a 
6, rape de 4 a 6, pota, rubios y cintas a 3, burros, aranyas y morralla a 2 y congrio, 
maira, pulpo blanco, caballa y jurel a 1. 
El cerco comenzó con poca actividad el lunes, y una sola traíña pilló 500 cajas de 
a lacha a 15 €/caja. El martes lqs cuatro barcas de nuestra base atraparon 1.023 ca
jas de alacha a 12 €. Y el miércoles entre dos llevaron 750 cajas de alacha a 7 €. 
Las barquitas de los artes menores pescaron a medias. Los trasmalleros que 
calan las redes en aguas someras pillaron sepia a 8 €/kg, sargo a 7 y mabre a 6. 
Los que operan en fondos medios tras el lenguado y rombo atraparon pocos a 20 
y raya a 4. Los xarxiers que faenan en profundidades mayores, de marzo a agos
to -ambos inclusive-, ya pueden pescar langosta y bogavante, para cotizarse a 
50 y 35. Estas pesquerías las efectúan cerca del área de influencia de Les llles 
Columbrets , en el gran fondo rocoso . También llevaron gallineta a 22, pagel a 1 O, 
corvas a 4 y mamonas a 3. 
El palangre tuvo movimiento y dos embarcaciones se dedicaron a pescar con 
este arte selectivo lubinas y doradas, siendo piezas de unos 2 kg, para cotizarse 
a 20 y 15 €/kg . Por lo visto ceban los anzuelos con galeras, almejas y cangrejos, 
calándolo cerca de la costa. 
En cuanto a los marrajeros sólo faenó uno y desembarcó pocos peces espada, 
que se vendieron alrededor de 13 €/kg. Al parecer esta fase de la Luna no es 
propicia para pescar estos emperadores allá en alta mar. 
La recolecta de pulpo raquero con cadufo sigue mal. Las piezas de dos kilos se 
subastan sobre 6 €/kg. 

Ecos de mar 
La construcción naval mundial sigue batiendo récords, la española está estanca
da bajo mínimos y la vinarocense, estable botando pesqueros. 
Los últimos datos de esta industria en el mundo vemos que alcanzan una cartera 
de pedidos al año de 125 millones de toneladas de cgt, tras unas importantes 
aceleraciones de varios años seguidos. La clase de barcos construidos son en su 
mayoría portacontenedores, petroleros, gaseros y buques crucero. 
En la clasificación por países constructores vemos en primer lugar a Corea del 
Sur con 47 cgt, segunda a la R.P. China con 26 y tercera a Japón con 25. España 
se encuentra en el 17° lugar con 0,6. Lo curioso es que Europa en su conjunto 
crece y los españoles no. 
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'Garata de fans' 

La cáscara de este erizo a veces la hemos visto como ornamento de decoración, 
dado su bonita vistosidad cónica-globosa con su inconfundible colorido. 
En castellano es llamado erizo de hondura. Por este litoral algunos le apodan 
capellanet de la pola. En inglés le dicen yellow-red sea urchin. En francés our
sin jaune-rouge. Y en alemán rotgelber seeigel. Su nombre científico es Echinus 
acutus. 
Estos erizos pertenecientes a la clase equinoideos son de simetría regular. Son 
esféridos, con placas esqueletales entrelazadas entre sí para darle una coraza 
rígida, que a su vez tiene púas móviles repartidas por toda la superficie de este 
esqueleto. Su abertura bucal está en el centro de la parte ventral que es un tanto 
aplanada, y hacia su interior se encuentra la boca con su aparato masticador 
llamado la linterna de Aristóteles, con una mandíbula en forma pentagonal de 
cinco pirámides, con un diente central para roer. En la parte dorsal o superior, en 
el extremo o ápice, está situado el campo anal. 
Recubierto por cientos de pinchos, le proporcionan un eficaz sistema de defensa 
ante cierto tipo de depredadores, y a su vez los utiliza como órgano de locomo
ción para desplazarse, ya que sabe moverlos en distintas direcciones combinán
dolos al unísono y poco a poco puede recorrer distancias largas. 
Su talla máxima ronda los 15 cm. Su color es amarillo-rosa con bandas blanque
cinas. Las espinas son amarillentas con las puntas blancas. 
Igual se alimenta de algas como de pececillos o carroña y a veces roe las rocas. 
Prefiere habitar fondos blandos, pero igual ronda por zonas mixtas con piedras 
por lugares de 30 a 1000 m de profundidad. 
De sexos separados la reproducción es a partir de la primavera. Pueden guardar 
las gónadas en la cara interna del caparazón, que es la parte comestible del 
animal. Dichos huevos los soltarán libres en el agua. A las seis semanas la larva 
se estaciona al fondo. 
Es capturado a menudo por los barcos de arrastre y trasmallo de fondo. Son 
frágiles y cualquier golpe los puede romper. 

Se levantó la veda de la langosta 



Vinarós, 1 O de m are; del 2007 35 

tauler munici al 
PEÑA TAURINA PAN Y TOROS 

Valencia corrida de fallas 
El domingo 18 de marzo nos 
desplazaremos a Valencia con el fin de 
presenciar la corrida de toros en la que 
alternarán los diestros Víctor Puerto, El 
Juli y Miguel Angel Perera con toros de la 
ganadería de Fuente Yrnbro. 
A las 8:30 horas, salida de Vínaros, para 
ir directo a Valencia. 
A las 13:30 horas, comida en el 
restaurante Casa Clemencia. 
A las 22:00 horas salida desde Valencia, 
bocadillo y refresco para el viaje de 
vuelta. 

Precio por persona: 65 euros 
Plazas hasta completar autobús. 

Castellón, Feria de la Magdalena 
El lunes 19 de marzo nos desplazaremos 
a Castellón con el fin de presenciar la 
corrida de toros en la que alternarán los 
diestros Antonio Ferre, López Chaves y 
Luis Salivar con toros de la ganadería de 
Victorino Martín. 
A las 14:30 horas, salida desde el local 
social , bocadillo y refresco. 
Precio por persona: 33 euros. 
Plazas hasta completar autobús. 
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Ajurúment de Vinwós 

SEMINARI DE CAPACITACIÓ SOBRE 

ESTRUCTURES JURÍDIQUES DE L'EMPRESA 

Vinarós, 27 de mar~ de 2007 

OBJECTIUS 

• Proporcionar els ooneixement:s basics sobre els tramit s necessaris per 
a la oonstituci ó d'una empresa, tipologies, ai xí oom la legislació que 
regula les diferent:s modalitat:s d'empreses . 

• Avaluar la rendibilitat económica d'un projecte empresarial , de 
manera que la dona pro motora estudie i concrete els dist ints 
aspectes del negoci que vol iniciar . 

DESTINATARIES 

• Dones de Vinarós . 

PROGRMIA DE TREBALL 

Duració del taller: de 10.00 a 14.00 h i de 16 .00 a 18.00 h 

Lloc de realització : Casal Jove (carrer Carreró, s/ n) 

Continguts: 

MÓDUL 1: Normes jurídiques. 
MÓDUL 2: Diferent:s tipus d'empresa : formes d'adaptació de !'empresa 
MÓDUL 3: Dades a tindre en oompte en el moment de l'elecció de la fo rma 

jurídica 
MÓDUL 4: Pla de viabilit at 
MÓDUL 5: casos practics 

Inscripció gratu"ita. Es concedira certificat d'assisténcia a les persones 
pa rtici pants . 

Data maxima d'inscripció: 23 de man; de 2007 

Formalització matrícules: ADL Ajuntament de Vinarós (3r pis) . 

Més informació: ADL (Ma Jesús Miralles) Tel. 964 407 700 

Impartit per: Mercedes Delgado, empresaria i presidenta de I'Associació 
per al Desenvolupament Empresarial (ADE). 

COMISSIO URBANISME S MAR~ 2007 
Solicitante Tipo de obra Dirección 

Vinacasa Sebastia SL 
Proyecto de construcción de siete 

Camino Capsades 38-40 
naves almacén sin uso específico 

Grupo Eurocasa XXI SL 
64 viviendas y sótano para 

el Duc de Vendóme 
aparcamiento 

Manaizo SL 
Edificio plurifamiliar entre C/ Arzobispo Meseguer Costa 
medianeras 22-26 

Construc-3 Vinarós SL Edificio de 12 viviendas C/ del Pilar 168-170 

Fundació Caixa Vinarós 
reforzamiento de forjados y 

C/ Ntra . Sra. del Socorro 64 
ampliación de plantas 

CÉDULAS 1 a OCUPACIÓN 
Antonio Guimera García el Carreró 42-44 

lnmosal SL avda Tarragona 1 Bis 

Construcciones Becervi SL Camino Ameradors Saldonar, 16 

Klusom SL Pda. Barbiguera e/ Nueva ejecución parcela n• 5 

Klusom SL- Pda. Barbiguera e/ Nueva ejecución parcela n• 6 

CRUZ ROJ~ ESPAÑOL;~':-
Nuevo servicio orientación/información al inmigrante 
Puedes encontrar: 
INFORMACIÓN sobre los trámites necesarios para conseguir la 
tarjeta sanitaria, escolarización de menores. Información sobre los 
requisitos necesarios para solicitar el permiso de residencia y el 
permiso de trabajo. 
Información sobre los requisitos y trámites a seguir para solicitar la 
reagrupación familiar. 
Lugar: asamblea local Cruz Roja Vinarós. IMPRESCINDIBLE 
CONCERTAR CITA PREVIA, teléfono 964 459464. PREGUNTAR 
POR JOSÉ ANTONIO. 

ANUNCI 
DEL PATRONAT DE TURISME 

DE VINARÓS 

El passat dijous 1 de marg de 2007 es van publicar en el n° 26 del 
BOP les bases que regiran el procediment de contractació per a la 
CONCESSIÓ D'ÚS PRIVA TIU DE DOMINI PÚBLIC MIT JANyANT 
UN MÓDUL DE SERVEIS AMB DESTINACIÓ A ACTIVITAT DE 
RESTAURACIÓ EN EL PASSEIG DE FORA DEL FORAT DE 
VINARÓS. Des de la data de publicació es disposen de 30 dies 
habils per presentar propostes. Per a més informació, consulteu les 
bases d'aquest procediment a la web de I'Ajuntament de Vinarós: 
www.vinaros.org 
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ESQUELES 

ir Rogad o Dios por el olmo de 

Joaquín Vives Colom 
(Maestro Vives) 

Que falleció cristianamente el día 
3 de Marzo de 2007, a los 91 años de edad. 

E.P.D. 
Su familia ruegan una oración 

por el eterno descanso de su alma. 

La familia agradece las muestras de 
afecto recibidas y asistencia a las 

honras fúnebres de Joaquín. 
Vinaros, Marzo 2007 

ANIVERSARIS 

1[3° Aniversario de 

Luisa Marcoval Tomás 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 13 de Marzo del 2004, a los 88 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMILIA TE RECUERDA CON CARIÑO. 
Vinarós, Marzo 2007 

Edita: 
Ajuntament de Vinares 
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íf Rogad a Dios por el alma de 

Carolina Miralles Torres 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 4 de Marzo de 2007, o los 97 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Hijos, nietos, biznietos, sobrinos, primos y demás 
familia ruegan uno oración por el eterno descanso de su alma. 

La FAMILIA MIRÓ-MI RALLES agradece los muestras de 
condolencia y asistencia a las honras fúnebres de Carolina. 

Vinaros, Marzo 2007 

fF::\ FUNERARIA JULIAN ~ 
~ TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 

Artes Gráfica a t 
prec1sa 

Maquinista con experiencia 
Interesados llamar a: 

964 450085 

A qua lsevol de les agéncies de pu
blicitat o al te léfon 964 451 935 

lmpressió: 
A. G. Castell Impresores S. L. 

Cl Dr. Fleming , 6, 12500 Vinares 
Dipós it legal : CS-298-84 

Tirada : 2 .500 exemplars 

IMPORTANT 
Aquest setmanari no accepta coma seues les opi
nions expressades pels col iaboradors, que tenen 
!'exclusiva responsabilitat del text publica! amb la 
seua finna, ni es fa responsable de l'autenticitat 
de la publicitat. 

Vinarós agraeix tates les col iaboracions, peró ad
verteix que els originals a les diferents secclons no 
podran sobrepassar les 30 línies de lletra Times 
New Roman (cp.12), excepte en el cas de par
tits polítics, que tindran una extensió maxima 
de 40 línies. En !'original, hi haur.i de constar la 
finna i figurar el nom, cognoms, domicili, teléfon, 
fotocópia del ONI de l'autor, o bé, en el cas d'enti
tats, del representan! responsable. No s'admetran 
pseudónims. La direcció no es compromet a pu
blicar les col iaboracions que arriben després del 
dimarts a les 13 hores. 

Per correu electrónic: 
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agend 
AUTOBUSOS '~ 
AUTO RES-TEL. 902 02 09 99 
VINARÓS-MADRID 
CADA DIA: 09,45. Diumenge: 22.15 
MADRID-VINARÓS (dissabte): 01.00 
CADA DIA: , 15.00 • 
AUTOS MEDITERRANEO S.A. 
Tel. 964 220054-964 220536-964 221507 
VINARÓS-CASTELLÓ PER AUTOPISTA 
Cada dia de la setmana per autopista, paradas a Vinarós (Riu, av. 
Llibertat, Hospital), Benicarló (Casal), Castelk'l (Residencia, Estadi, Bar 
Roca, Farola, Estació Bus) i viceversa en sentit contrari. 
Sortides de Vinarós per autopista: 08.30, 15.00, 22.00 h (10 minuts 
abans des del riu) 
Sortides de Castelló per autopista: 6.20, 13.00, 
20.10h 
VINARÓS-CASTELLÓ PER N-340 
8,20, 13,20 i 19,05. 
Paradas a Vinarós (Riu, Picasso), Benicarló (Casal), Santa 
Magadalena, Alcala, Torreblanca, Orpesa, Benicassim, Castelló 
(Residencia, Estadi, Bar Roca, Farola, Estació Bus) i viceversa en 
sentit contrari. Sortides Castelló: 8, 15, 13,20, 19,00 
Feiners de dilluns a dissabte indusivament. 
VINARÓS-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 
Sortides de Vinarós (esglesia): 6.45, de 7.30 a 22.00 h cada trenta 
minuts (10 minuts abans de Riu) 
Sortides des de Peníscola: 7.30, 8.15, de 9.00 a 23.00 h cada 30 
minuts. 
PENÍSCOLA-BENICARLÓ-HOSPITAL-VINARÓS 
Sortides de Peníscola (cada dia de la setmana ): 7.30, 8.15, 9.30, 
10.00, 11.00, 11.30, 12.30, 13.00, 13.30, 14.30, 15.30, 17.00, 18.30, 
21.00h 
Sortides de !'Hospital (cada dia de la setmana): 8.15, 9.00, 10.15, 
10.45, 11.45, 12.15, 13.15, 13.30, 14.00, 15.15, 16.15, 17.45, 19.00, 
21.30 h. 
VINARÓS-SANT MATEU 
(de dilluns a divendres no festius) 
Paradas a Vinarós (Riu, Picasso, Hospital), Sant Jordi, Traiguera, la 
Jana, Canet (Canet-Vinarós 7.55 h 1 Vinarós-Canet 17.50 h), Sant 
Mateu. 
Sortides de Vinarós: 8.00, 13.30, 16.00, 18.00 (10 minuts abans de 
Riu). 
Sortides de Sant Mateu: 6.30, 9.00, 14.45, 17.00 h 
VINARÓS-CATÍ (de dilluns a divendres no festius) 
Paradas a Vinarós (Riu, Picassso, Hospital) 
Sortides de Vinarós: 18.00 h (10 minuts abans de Riu) 
Sortides de Catí: 6.00 h 
VINARÓS-MORELLA 
(de dilluns a divendres no festius) 
Paradas a Vinarós (Riu, Picasso, Hospital) 
Sortides de Vinarós: 8.00, 16.00 h (1 O minuts abans de Riu). Efectuara 
transbordament a Sant Mateu. 
Sortides de Sant Mateu: 7.45, 16.00 h. Efectuara transbordament a 
SantMateu. 

Parroquia arxiprestal de 
I'Assumpció: TREN 

AUTOCARES HIFE S.A.-TEL. 902119814 
SORTIDES DES DE VINARÓS 
DE VINARÓS A BARCELONA 
(Parada en Diagonal / Metro id Numancia): de di. a dv.: 6.05, 
6.55, 8.35, 13.00, 17.15 h. Ds., dg. i festius: 6.55, 17.15 h 
VINARÓS, CASTELLÓ 1 VALENCIA: 
7.30 h de dilluns a dissabtes per autopista 
(dissabtes per carretera) 
VINARÓS A SARAGOSSA: 
07.00 h de dilluns a dissabte per carretera. 15.30 h diari per 
carretera. 
DES DE SARAGOSSA 
PER CARRETERA: Des de Saragossa de dilluns a 
dissabte feiners1 0.45, 15.30. Diumenges i festius 21.00 
hores. PER AUTOPISTA: 7.00H diari. 
DE VINARÓS A ULLDECONA, LA SÉNIA 1 
ROSSELL: 
12.30, 17.00 h de dilluns a divendres feiners. 
VINARÓS A VITÓRIA-BILBAO 
(enllaga Saragossa): 07.00 h dedl. a ds. percarretera. 15.30 
h diari per carretera. 
VINARÓS A CASTRO-LAREDO-SANTANDER 
(enllag a Saragossa): 07.00 h de di. a ds. per carretera. 
DE VINARÓS A TUDELA-SANT SEBASTIÁ 
(enllag a Sar<!Qossa): 07.00 h de di. a ds. per carretera. 
DE VINAROS A PAMPLONA 
(enllag a Saragossa): 07.00 h de di. a ds. percarretera. 15.30 
h diari per carretera. 
DE VINARÓS A TORTOSA: 
de dilluns a divendres: 6.05, 7.00, 7.45, 1 0.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 17.15, 18.00, 19.00, 19.45 h. Dissabtes feiners: 
7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00, 17.15. Diumenges i 
festius tarda de feiners: 7.00, 9.00, 15.30, 17.00, 17.15 h 
SORTIDES DIRECCIÓ A VINARÓS 
DES DE BARCELONA: 
de dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.15, 
21 .00 h Dissabtes laborables: 11 .00, 15.00, 21 .00 h 
Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .00 h 
DES DE SARAGOSSA: 
de dilluns a dissabtes laborables: 10.45, 15.30 h. Diumenges 
i festius: 21 .00 h 
DES DE CASTELLÓ: 
de dilluns a dissabtes per autopista (dissabte per 
carretera)15.00 h 
DES DE VALENCIA: 
de dilluns a divendres per autopista: 14.00 h. Dissabtes 
carretera: 13.30 h 
DES DE TORTOSA: 
de di. a dv.: 6.15, 8.20, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 14.45, 
17.30, 19.00, 19.55, 22.25 h. Dissabtes feiners: 6.15, 8.20, 
10.35, 13.15, 14.25, 19.00 h. Diumenges i festius tarda de 
feiners: 10.35, 12.40, 18.30, 0.05 h. 

SORTIDA CIRCULACIÓ 

Laborals: 
9.00 i 19.00 h 
Festius: 

Regional. ...... . ........ . .. .. . . . 07.10 .... ..... Diari 

9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h 
Convent Divina Providencia: 
Laborals: 
19.30 hFestius: 9.30 h 
Parroquia de Santa Magdalena: 
Laborals: 
8.30 i 19.30 h 
Diss: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
El Carme deis Mariners: 
Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: 

Arco .............. .............. . . . 

Regional Express 

Talgo .. ............ . .. ...... . ..... . 

Arco .................. .... .... . .. . . 

Arco ...... ........................ . 

Talgo ........ . ... ... .............. . 

Regional ... .. .... . ...... . ... . .. . 

Arco .................. . ..... .. .... . 

Regional ( fins Tortosa) 

Arco .................. . ...... . .. .. . 

Estrella .. . .. .... ............ . .. . . 

11.24 ......... Diari 

12.29 Diari 

14.30 ......... Diari 

16.37.. ....... Diari 

18.19 ......... Diari 

18.35 ......... Diari 

18.52 ........ Diari 

20.31 ......... Dissabte no 

21.53 Dissabte no 

22.02 ......... Diumenges 

23.45 ....... Diumenges 

Vínarós, 1 O de m are; de 2007 

HORARI DE GUÁRDIES 
de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 

contacteu amb la Policía Local : Tel. 964 407 704 

10 de mar9 MATEU c. Sant Francesc, 103 ... .. 11 de mar9 TORREGROSA av. Llibertat, 9 
12 de mar9 MARTÍNEZ av. País Valencia, 15 
13 de mar9 FERRER pi. Sant Antoni, 39 
14 de mar9 ROCA c. Sant Francesc, 6 
15 de mar9 GUIMERÁ pi. Parroquial, 11 
16 de mar9 ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 

BIBLIOTECA FELICITA ... 
L'horari de la biblioteca és 
de dilluns a divendres de 
10.00 a 13.00 hores i de 
17.00 a 20.30 hores i els 
dissabtes de 10.00 a 13.00 
hores. 

10 Simplici i Macari 

11 Eulogi i Rosina 

12 Innocenci i Bernat 

13 Salomó 

La biblioteca esta situada 
a la pla9a de I'Hort deis 
Escribano s/n. 

14 Matilde i Florentina 

15 Patrici 

16 Agapit i Eusebia 

TELEFONS ~-~------~~~-
Ajuntament. ................. .. ... .. . .. .. . ...... . 
Policía Local ............................................ . 
QuarterGuardia Civil. ....... .. ....................... . 
HospitaiVinarós(centraleta i habitacions) ... . 
Hospital Vinarós (cita prévia) .................... . 
Ambulancia Creu Roja (urgéncies ) .. .. .. .. .. .. . 
Ambulatori ...... ....... ...... .... ...... ..... ...... .... . 
Pare Bombers .. ................... .. ... .......... .. .... .. 
Emergéncies .. .. .... .... .. ... ... ... ... .. .... .. ... ... ... .. 
Creu Roja Castelló .. .... ........ ... ...... ...... .... .. . .. 
SeuCreu Roja Vinarós ... .. ........ .... .. ... ... .. ... .. 
lnformacióalconsumidor. .. .. ... .. ..... ... .. ... .... . 
lnformació i Turisme .... ..... .. ... ... ... ... ....... ... . . 
Oficina PROP .... .................... ... .. ...... .. ..... .. . 
Cultura ................................ .. ....... .. ...... .. 
Biblioteca ..... .. .. ...... .... .... ...... .. ... .......... ... . 
Ermita de la Misericordia ................ .. .. .. .... .. 
ITV. .......... .... ... .... .... .... .. ........... ...... ... .... . 
Hisenda ...... ...... ...... .... ...... ... ..... ..... ... .. .. . 
Oficina d'ocupació .... .... ....... ....... ............ .. . 
Hospital General de Castelló .. .. ................ .. 
Hospital La Fe (Valencia) ..... .. .. ... ....... .... .... . 
Seguretat Social .. ... ............. ...... ..... ... ... .... . 
RádioTaxiVinarós .............. ............. .. ..... ... . 
Aigüesde VinarósUTE .............................. . 
Telegramas pertelefon ... .................. .. .. ... .. . 
Servei de recollida d'animals perduts ........ . 
Servei de recollida d'aparells eléctrics i 
mobles en desús ...... .... ... .. .. ... .. .. ............ ... . 

TREN SORTIDA 

964 407700 
964 407704 
964 407140 
964 477000 
964 477160 
670 008932 
964 453400 

085 /964 460222 
964 222222 
964 724850 
964 459464 
964 453334 
964 453334 
964 456234 
964 407961 
964 459590 
964 456847 
902 120013 
964 402211 
964 450516 
964 726500 
96 3862700 
964 451350 
964 455151 
964 407767 
964 222000 
964 450007 

964 407803 

Estrella...... ..... .. .......... . .. 05.48 ........ . 
CIRCULACIÓ 

Dissabte 
Regional........................ 07.20 ........ . 
Regional........................ 08.22 ....... .. 
García Lorca (dg.)......... 09.55 ........ . 
Arco..... . ... ..... . ..... .... ....... 11.52 ........ . 
Regional........................ 12.18 ........ . 
Talgo... ....... . .. ...... ... .... ... . 13.49 ....... .. 
Regional Express.......... 13.56 ........ . 
Arco...... ......................... 15.43 ....... .. 
Talgo.. .... . .. ... . .. ............... 16.47 ....... .. 
Arco...... ............ ............. 18.57 ....... .. 
Regional........................ 19.03 ........ . 
Arco.... ............ ... ..... ..... . . 20.56 ........ . 
Regional .......... .... .... ... ... 22.23 ........ . 

Telefon: 902 24 02 02 

Os. idg. no 
Dissabte 
Diari 
Diari 
Diari 
Diari 
Diari 
Divendres 
Diari 
Diari 
Diumenge 
Diari 
Diari (prooedent 
de Barna Vinarós 
última estació) Laborals. 9.00 h 

Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St Josep 69) 
Diumenges: 11 .00 h 

AUTOBUSOS URBANS DE VINARQS ~--- :,~ 
Dimarts estudi bíblic: 20 h 
Esglésía Evangélica (av. 
Tarragona) 
Dimecres: 20.00 h 
Diumenge: 18.00 h 
Sant Roe: 
Dissabte 20.30h 

DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinarós-Zona Nord (Melocotón): 
A partir de les 8.20, cada 40 minuts, última les 21 h 
Zona Nord (Melocotón)-Vinarós: 
7.30 i 8.40 i després cada 40 minuts. Última les 21.20 h 
Vinarós - Zona Sud Cala Puntal 
A partir de les 8.20 a les 21 h , cada 40 minuts 
Zona Sud Cala Puntai-Vinarós 
7.40 i 8.40, després cada 40 minuts fins a 21.20 h 

CAPS DE SETMANA 1 FESTIUS 
Vinarós-Zona Nord: 
9.30-10.40-11 .50-13.00-17.40-18.50-20.00 
Zona Sud-Vinarós: 
9.50-11 .00-12.10-13.20-16.50-18.00-19.20- 20.20 
Vinarós-Zona Sud: 
9.00-10.10-11 .20-12.30-17.10-18.20-19.30, 20.40 
Zona Sud-Vinarós: 
9.15-10.25-11 .35-12.45-17.25-18.35-19.45-20.55 



• • • • 
Vinarosplaza es vivir el confort 

es mar, es ciudad de una gran vivienda 

Información en Vinarós: 
~ 

C/Febrer de la Torre, 10 - 12500 Vinares 
También abierto Sabados y Domingos 
de 10 a 14 h. 

Información en Zaragoza: 

CjCoso, 66, entr. C- 50001 Zaragoza 

info@vinarosplaza.es 
www. vinarosplaza. es 

Amplias viviendas de 2 y 3 dormitorios con 

espaciosas terrazas. Localización inigualable 

junto al mar, en el centro de la ciudad. 

PROMUEVE: 

•• . 
• • 
-

. .. . .,. 
BRIFISAINTERNACIONAL 

1 
8. 



L'HOMME 
~tNl[¿\URENT 

PURO MAGNETISMO 

Para padres con estilo 

Olivler Martlnez por Sam Taylo-Wood 

a a 
~-
:1: 

Y(o) 1l <dl 1nt (dl <dl 
Perfumería 

Plaza Jovellar, 9 VINARÓS 
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